
Dramatična borba za končni rezultat — Veliko zanimanje gledalcev
Ljubljana, 23. dec. Novo 

kegljišče Gradisa, ki »živi« 
šele kratko dobo, je bilo da
nes prizorišče velikih dogod
kov. Današnja osrednja šport
na prireditev — četveroboj 
nioškili kegljaških reprezen
tanc Slovenije, Hrvatske, Sr
bije in BiH — nain je pri
pravila mnogo presenečenj.

Eno prvih je nov državni mo
štveni rekord, ki ga je dosegla 
tirvatska reprezentanca, drugo je 
Veliko zanimanje ljubiteljev keg
ljaškega športa, ki so napolnili do 
Sadnjega kotička prostor za gledal
ce, tr.etje pa je nasploh odlični re
zultati slovenskih in hrvatskili keg
ljačev, med katerimi se je do zad
njega lučaja vodila ostra borba za 
louosni naslov zmagovalca tega 
rečanja.i

ODLIČNI GOSTJE
Ob otvoritvi, ki se je začela točno 

ob napovedanem času, smo med pri
staši kegljaškega športa zagledali 
tudi predstavnika JLA, pomočnika 
komandanta mesta podpolkovnika 
Bašiča, predsednika Športne zveze 
Slovenije tov. Kreseta, predsednika 
KZJ tov. Bobanca in predsednika

KZS tov. Ravnikarja. Otvoritev je 
bila slovesna, na kegljišču so se 
postrojile vse štiri ekipe, oba pred
sednika kegljaških zveiz pa sta v 
kratkih nagovorih poudarila pomen 
praznika in tega srečanja. Zavla
dalo je svečano vzdušje.

SLOVENCI ALI HRVATI?
Čeprav so srbski predstavniki in 

predstavniki BiH na svojih repu
bliških tekmovanjih dosegli zadovo
ljive rezultate, smo bili prepričani, 
da se bo glavna borba vodila med 
slovenskimi in hrvatskimi kegljači. 
Žal se je Slovencem začelo že v 
začetku »zatikati«. Sicer do-bri 
Martinšek je dosegel znamko pod 
svojo običajno formo. Hrvati so te
daj vodili z 31 keglji prednosti. 
Mladi Stržaj je to 'razliko precej 
zmanjšal. Pa jo znova spodletelo 
Podkrižniku in Hrvati so spet bili 
v vodstvu za 38 kegljev. Ko sta od
metala svoji partiji Vanovšek in Li
kovnik, smo znova dobili nekoliko 
upanja na zmago Slovenije. Likov
nik je ob tej priložnosti dosegel 
rekord kegljišča z 9-09 keglji in po
stal središče pozornosti, čeprav ie 
komaj nedavno okreval od poškod- 

(Nadaljevanje na 8. strani)

snegu, pa vendar zanimivo
Ljubljana, 23. dec. — Včeraj ie 

bila na igrišču »Borca« v Šentvidu 
odigrana zanimiva nogometna tek
ma med Odredom in pripadniki. JLA. 
Žal te tekme ni videlo večje šte
vilo gledalcev, ki bi se ob njej, 
kljub nevšečnemu vremenu prav 
gotovo razgreli. Na tekmi se je 
zbralo nekaj sto pripadnikov JLA 
tz enote šole za zvezo v Šentvidu. 
Po vseh dogodkih smo doživeli re
alen neodločen rezultat, ki se glasi:

Odred : Borac 4:4 (3:1)
Moštvi sta se sodniku kapetanu 

Poriši predstavili takole:
Odred: Florjančič (Potokar), Vi

rant, Pogačnik, Gabrovšek, Udovič, 
Jagodic, Zdravkovič, Stanovnik, Li
mo, Žižek, Voj nov.

Borac: Mirkovič, Petrovič, Niko
lič. Božič, Vasiljevič, Dodik, Tolič, 
Brkič,, Tud ja, Janoševič, Steič.

V začetku je Odredovo moštvo si
lovito pritisnilo in si že skoraj za
gotovilo visoko zmago. Po prvem 
golu, ki ga je dosegel po dobri ak
ciji Stanovnik v 8. min., in v 14. 
min., ko je Zdravkovič že drugič 
potresel mrežo domačih, je kazalo, 
da bo Borac klonil s katastrofalnim 
rezultatom. Vse te akcije so bile 
pW premišljene igVe mladih in 
mnogoobetajočih bodočih »prvotim- 
6ev« Odreda, ki so nas tokrat za- 
tes ugodno ipresenetili. V prvem 
polčasu so povsem prevladovali na

igrišču in so se izkazali kot zelo 
dobri tehničarji. Kljub temu je Bo
rac dosegel častni gol tega polčasa 
v 25. min. po Tudji, rezultat pol
časa pa je postavil Vojnov.

Položaj se je v drugem delu igre 
precej izpremenil. Odred je zaigral 
nekaj časa bolj mlahavo, medtem 
ko so se igralci Borca otresli ner
voze in začeli z bolj povezanimi na
padi. Kmalu je bila razlika znižana 
po Toliču na 3:2. Zanimivo je, da 
jo bil ta gol dosežen po streljanem 
kotu in prav tako naslednji gol, ko 
je Borac izenačil. Tedaj je bil 
»strelec« sicer dobri vratar Flor
jančič, ki je nesrečno porinil žogo 
v lastno mrežo. To je bilo v 72. 
min. Odred je prišel ponovno v 
vodstvo naslednjo minuto — stre
lec je bil Limo. In končni rezultat? 
Dosegel ga je tri minute pred kon
cem Dodik — že tretjič po strelu 
iz kota!

Kot smo že rekli, je bila tekma 
precej zanimiva. Motilo je ni niti 
slabo vreme, niti slab teren. Akcije 
so bile hitre, igra na primerni teh
nični ravni. Zlasti so nam ugajali 
pri Odredu Limo, Gabrovšek, Zdrav
kovič, Virant in Pogačnik. Pri Bor
cu je bil zlasti dopadljiv Tolič, mi
mo njega pa še Dodik, Vasiljevič, 
Janoševič in Božič v drugem pol
času. Sodnik Periša je kljub neka
terim napakam v glavnem zado
voljil. T. Bnnčič.

Ženski kegljaški dvoboj Slovenija : Hrvatska

Tokrat pa zmaga
SLOVENIJA : HRVATSKA 

2236:2176
Kranj, 23. decembra. V počastitev 

Dneva JLA je bilo včeraj na štiri- 
steznem kegljišču tradicionalno sre
čanje med najboljšimi kegljačica- 
pii Hrvatske in Slovenije. To je 
bilo že peto srečanje obeh republik 
in so v vseh dosedanjih zmagale 
kegljačice Hrvatske, katerih ekipa 
Šteje največ članic državne repre
zentance. Slovenke so se za to tek
mo dobro pripravile in smo upra
vičeno u,pali' ina prekinitev zmag 
hrvatskih kegljačic. Čeprav zdaj ni 
bila sezona ženskih tekmovanj, so 
Slovenke že na izbirnem tekmova

nju preteklo nedeljo v Kranju po
kazale, da so v dobri formi. Tudi 
danes so odlično zaigrale in prema
gale svoje nasprotnice s 60 keglji 
'razlike. Med posameznicami je bila 
najboljša Erjavčeva, ki je podrla 
408 kegljev in zalo prejela pokal 
Izvršnega odbora KZS v trajno last.

Slovenija: Čadež 360, Klemenčič 
371, Pirc 342, Martelanc 3*80, Gradi- 
ša'r 373, Erjavec 408.

Hrvatska: Šintok 402, Prezelj 329, 
Dumovic 343, Šimunič 333, Jakovec, 
366, Bulič 379, Tekmovanje si je 
ogledalo precej gledalcev, med nji
mi tudi predsednik občine Kranj 
tovariš Hafner.

Moški medrepubliški kegljaški četveroboj

ZMAGU HRVATOV
In nov moštveni državni rekord

CENA IZVODU 10 DIN

Izdaja Tiskovni »vet »Polet« — Ureja 
uredniški odbor — Odgovorni urednik 
Prešern Igor — Rokopisov ne vračamo 
— Tisk tiskarne »Toneta Tomšiča« e 
Ljubljani — tlrednlštvo In uprava v 
Ljubljani — Uredništvo: Llkozarjeva ul. 
12, uprava: Cankarjeva i. (pasaža fciebo- 
ličnika) — poštni predal 377 — Čekovni 
račun uprave 60-KB-2-2-84 — Telefoni: 
uprava 21-281, uredništvo: 31-631 (pb ne
deljah tudi 31-193 ln 30-278) — Celoletha 
naročnina 100 din, polletna 200 din.
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15 lef naše Jf
V soboto je poteklo 15 let od 

dnevu, ko se je rodil v najtežjih 
dneh v zgodovini naših narodov, 
prvi odred naše nove, redne Ju
goslovanske ljudske armade.

Rodila se je naša JLA po tra
gičnem razsulu stare jugoslo
vanske vojske, ki po krivdi svo
jega vodstva in izdajstva ta
kratnih voditeljev države ni 
prenesla niti prvega udarca. No
va armada se je razvila iz ljudi, 
ki so stopili v borbo takorekoč 
golili rok. Bili pa so to ljudje, 
prežeti z najglobljim patriotiz
mom in neomahljivo voljo, da 
pomagujo našim narodom in ga 
rešijo vsega, kar ga je tlačilo. 
Tako so naše ljudstvo povezali 
in mu z novo ljudsko armado 
dali v .roke orožje nesluitene mo
či in učinka. Že med borbo samo 
se je vojska iz malih, skoro 
neoboroženih odredov in oddel
kov razvila v silo, ki jo je 
predvsem moral priznati okupa
tor^ in je kaj _ kmalu na lastni 
koži občutil njeno silo in moč. 
Pridobivala pa nam je naša ar
mada tudi pri zaveznikih iz dne
va v dan več ugleda, in to vse 
zaradi silnih uspehov, ki jih je 
dosegala in končno tudi dosegla 
v borbi za popolno osvoboditev 
jugoslovanskih Inarodov.

Po vojni nam je naša ljudska 
armada pomagala srečno in var
no prebroditi vrsto težav, na 
katere smo zadevali ob svojem 
razvoju. Brez naše ljudske ar
made naši narodi ne bi mogli 
zmagovito doživeti triumfa ta
krat, ko nam je Informbiro pri
zadejal naj večjo krivico in ra
zočaranje, ki smo ga sploh lahko 
doživeli. Brez močne ljudske 
armade ne bi uspešno in na mi
ren način rešili vprašanja naših 
meja in s tem vprašanja čimbolj 
popolne osvoboditve vseli naših 
ljudi. Tudi danes pomaga naša 
slavna ljudska armada pri re
ševanju najtežjega problema da
našnjo dobe, pri reševagiju miru 
v svetu. Odred naše armade da
nes opravlja to nalogo v dalj
nem Egiptu in najbrž ne znamo 
dovolj dostojno ceniti ugled in 
vlogo, ki jo igra naša mlada, to
da močna in enotna armada v 
svetu.

Naša vojska je ljudska, je 
organsko zrasla z 'našim člove
kom. Zato dolžnosti do nje nc 
smejo in ne morejo prenehati 
nikoli. Zanemarjanje dolžnosti bi 
pomenilo prekinitev organične 
rasti celotnega našega družbene
ga organizma. Današtnja organi- 

(Nadaljevanje na 2. str.)

Poštnina plačana v gotovini

Eifeto XII. — Štev. 51 V Ljubljani, 23. decembra 1956

Partizan : Borussia 4:1
Wera-j so nogometaši beograjskega Parti

zana v Dortmundu premagali prvaka Zahod
no Nemčije Borussio s 4:1 (2:1). Več kot 
10.000 gledalcev je bilo zelo zadovoljnih z 
igro gostov, ki so zaigrali odlično. Gole za 
Partizana so dosegli Mesaroš v 26., Boro- 
zan v 30. Milutinovič v 71. in Vulok v 76. 
minuti. Partizan je igral v postavi: Stojano
vič, Belin, Lazarevič, KalopcroviČ, Zebcc, 
PajeviČ (Borozan), Mesaroš, Milutinovič, Va
luk, Bobek (MihajloviČ II.), Hercog (Mihaj- 
lovič I.). Prihodnjo tekmo igra Partizan v 
toick v Ncunkirchcnu.

Likovnik je bil danes junak dneva. 
Dosegel je rekord Gradisovega keg
ljišča z 909 keglji. Toda tudi ta od
ličen rezultat ni zadostoval za zmago 

Slovenije v četveroboju

Skupščina Košarkarske zveze Slovenije

Košarka navdušuje mladino -
težave in problemi

Ljubljana, 25. decembra. Večkrat se zgodi, da človek ne dobi 
pravilne končne ocene po zaključku tega ali onega obtiuega obč
nega zbora naših športnih organizacij. Večkrat so namreč neka
tera vprašanja m problemi tako zamotani, da tudi skupščina ne 
pnde do taksnega sklepa kot bi vsakdo pričakoval. Za primer 
pa lahko prikažemo občni zbor naših košarkarjev, na katerem 
so delegati vendarle Po vseh vprašanjih prišli do pravilnega za
ključka m razčistili tudi najtežavnejše probleme.

Poročilo sekretarja tovariša Lav
riča je bilo popolno, brez nepotreb
nih hvalospevov in kot nalašč pri
pravljeno za plodno razpravo. 
Pravzaprav je že v uvodnih bese
dah predsednik KZS tovariš Bene
dičič razložil delegatom o čem mora 
skupščina razpravljati, če hočemo 
razčistiti tu-dj ti-ste probleme, ki so 
do danes ovirali še večji razmah 
slovenske košarke. Prav je povedal, 
ko je zahteval od delegatov, da mo
rajo povedati svoje mnenje o raz
voju košarke ne samo po mestih in 
industrijskih središčih, kjer že po
znajo ta šport, ampak tudi o tistih 
krajih, -kjer so sicer vsi pogoji za 
razvoj košarke, ni pa razumevanja 
ali objektivnih pogojev za smotrnej
ši 'razmah. Zanimivo je bilo opazo
vati delegate, ki so mimogrede 
rečeno izključno mlajši ljudje, kako 
so razumeli poziv tov. Benedičiča in 
tudi v tej razpravi sodelovali.

Pri kritični oceni dela KZS mora
mo najprej pohvaliti organizacijo 
zato, ker je pravilno usmerjala svojo 
dejavnost. Vrste košarkarjev so se

podvojile stoodstotno, s tem pa so 
tudi nastopile precejšnje težave pri 
strokovni in seveda tudi pr.i moral
ni vzgoji novega članstva. Imamo 
številne klube in društva, smo pa 
brez prepotrebnega strokovnega 
vodstva. KZS je sicer organizirala 
tečaj, tako kot vsako leto, za in
štruktorje, toda to je -odločno pre
malo, če hočemo doseči pravo mno
žičnost. Košarka, ki navdušuje mla
dino, ne potrebuje v začetku kdo 
ve kaik-o strokovno izpiljenega vadi-

znano moštvo iz Villaeha, drugo moštvo Je
senic pa jc nastopilo proti Celjanom. Včeraj 
zvečer je moštvo Jesenic nastopilo proti .Vil- 
ln chu in zmagalo z 8:2 (3:1, 4:0, 1:1). Tekma 
je bila v zadnji tretjini precej dramatična,

pa rastejo...
tel ja, temveč človeka, ki bi znal za 
prvo silo pokazati kako se košarka 
sploh igra. Teli ljudi nam primanj
kuje, in za te kadre moramo iti v 
borbo. Če hočemo doseči te cilje 
moramo najti pravo pot sodelova
nja z našimi oblastnimi forumi, z 
organizacijo »Partizan«, ki je gonil
na sila na našem podeželju. S lem, 
da so se podvojile vrste košarkar
jev, bo potrebno misliti tudi na 
številnejši sodniški zbor in sploh na 
ostalo strokovno vodstvo pri posa
meznih klubih in društvih v vseh 
predelih Slovenije. Vsega tega ne 
bomo dosegli čez noč, zato potrebu
jejo naši košarkarji pomoč 3 strani 
občin in komun, ki imajo v svojem 
sestavu tudi svete za telesno vzgojo 
in ki so v današnjih prilikah dolž
ni pomagati tudi razvoju košarke.

(Nadaljevanje na 8. strani)

v povratni tekmi s Villacliom in spet zma
gali z 8:3 (2:1, 4:1, 2:1). Tudi la tekma je 
bila zelo zanimiva in je služila domačinom 
kot dopolnilna priprava za nadaljnja po
membna srečanja doma in v tujini.

Jeseniški hokejisti nezadržni
Jesenice, 23. dec. Jeseniški hokejisti ne vendar so si Jeseničani že prej zagoto\ill 

zamudijo prav nobene priložnosti za ^zpo- zmago. Danes pa je najprej nastopila druga 
polnitev svojega znanja. Tudi to soboto in .garnitura Jesenic proti Celju in zmagala z 
nedeljo so izkoristili in povabili v gostile 10:3. Za zaključek pa so Jeseničani nastopili



CELJSKI ŠPORTNIKI
so tesno povezani z JLA

MARIBORSKI
v odlični

BOKSARJI
formi

Celje, 23. dec. Letošnja jubilejna proslava 
»Dneva JLA« je v Celju pokazala tesno po
vezanost telovadcev in športnikov s pripad
niki JLA. Po množičnih in orientacijskih 
pohodih celjskih srednješolcev so bila v zad
njem tednu razna športna tekmovanja v 
športnih igrah in panogah, ki so še bol) 
poudarila žc itak tesno sodelovanje JLA z 
ostalimi športnimi organizacijami in dru
štvi »Partizan«.

Društvi »Partizan« Celje-mesto in Celje- 
Gaberje sta v sredo zvečer v nabito polni 
dvorani Narodnega doma priredili kvalitetno 
telovadno akademijo v čast »Dneva JLA«, v 
petek zvečer pa so jo ponovili za obveznike 
predvojaške vzgoje podjetja »Beton«.

V Domu JLA je bilo med tednom strel
sko ekipno tekmovanje. Poleg pripadnikov 
JLA so nastopili tudi strelci celjskih strel
skih družin, sindikalne skupine celjskih de-

NAGRADE »XVI. OL1MPIADE«

V petek, 21. XII. je bilo žrebanje nagrad 
nagradnega natečaja »XVI. olimpiade«. Iz
žrebani so bili naslednji reševalci: 1. Bre- 
zovšek Anton, Dom učencev »Iskra«, Kranj 
— moško kolo, 2. Grom Radoslav, Kolodvor
ska 1, Vrhnika — radijski sprejemnik, 3. 
Mozetič Rudi, Internat TSŠ, Ljubljana — 
lepljene smuči, 4. Caleari Franc, Zupančiče
va 7, Ljubljana — smučarski čevlji, 5. So
čan Baldomir, Stefanova 16, Ljubljana — 
dežni plašč, 6. Strgar Franc, gimnazije Gor. 
Radgona — smuči, 7. Trampuž Jožek, Bovec 
295 — vetrovka, 8.. Raspet Franc, Dijaški 
dom. Cerkno, — zbirka knjig, vrednost 2.000 
din, 9. Bizilj Janez, Vrtača 14, Ljubljana — 
zbirka knjig, vrednost 1.500 din, 10. Skerbec 
Franc, Tavčarjeva 11, Ljubljana —- zbirka 
knjig, vrednost 1.000 din, 11. Robas Stane, 
Cesta na Rožnik 1, Ljubljana — zbirka 
knjig, vrednost 800 din, 12. Vukovič Karl, 
Opekarska 33, Trbovlje — zbirka knjig, 
vrednost 800 din, 13. Pavčič Cveto, Komen
skega 5, Ljubljana — zbirka knjig, vrednost 
500 din, 14. Ogrin Jožica, Smartinska c. 22, 
Ljubljana — zbirka knjig, vrednost 500 din; 
15. Kolar Stanko, Kolodvorska ulica, Sev
nica, zbirka knjig, vrednost 500 din. Reše- 
•\alci naj sporočijo Športni zvezi Slovenije, 
Ljubljana, Likozarjeva 12, ali bodo dvignili 
nagrade osebno ali pa naj jim jih pošljejo 
po pošti.

NATEČAJ
za izdelavo lepaka za IV. republiški zlet 

»Partizana«

Na predlog ocenjevalne komisije je 
i izvršni odbo-r »Partizana« Slovenije, 
Zveze za telesno vzgojo, na svoji seji 
13. t. m. sklenil, da se prizna prva na
grada geslu »Rene« — 1957/Š — Snuderl 
Štefan, Maribor.

Odkupijo se pa sledeči osnutki lepa
kov z gesli: »Drava« — Janko Preac, 
Maribor in »DO-20« — Drelse Otmar, 
Propaganda, Ljubljana.

Ostali osnutki, ki niso nagrajeni, niti 
odkupljeni, so na razpolago avtorjem v 
pisarni »Partizana« Slovenije, Ljubljana, 
Likozarjeva ul. 12 med uradnimi urami. 
Osnutke naj avtorji dvignejo najkasne
je do 31. januarja 1957.

RAZPIS III. TRADICIONALNEGA 
»SILVESTROVEGA TEKA«

»Partizan« Žalec razpisuje za dan 31. 
t. m. »III. Silvestrov tek« s startom in 
ciljem na Žalskem trgu. Dolžina proge: 
člani — 4000 m in 2000 m, mladinci — 
1200 m, mlajši mladinci 700 m, pionirji 
409 m, članice in mladinke 400 m. Pri 
mladincih nastopajo tekmovalci, rojeni 
1938, 1939 in 1940, ml. mladinci 1941, 1942, 
pionirji 1943 in mlajši. Prijave je treba 
poslati na naslov »Partizan« Žalec. Vse
bina prijave: priimek in ime, rojstno 
leto, naziv organizacije, disciplina.

VABILO
Nogometni klub Odred vabi k udeležbi 

na silvestrovanje, ki bo v ponedeljek, 
80. t. m. od 20. do 4. ure zjutraj v pro
storih Studetske menze na Miklošičevi 
cesti. Igral bo priznani plesni orkester. 
Izredno bogat srečelov. Prvovrstna vina 
in bogata izbira jestvin. Vstopnice si 
nabavite pravočasno v društveni pisarni, 
Kidričeva ul. 9, vsak dan od 9. do 14. 
ure in od 17. do 19. ure.

SKUPŠČINA 2SK LJUBLJANA

V dvorani DOZ Ljubljana, Miklošičeva 
cesta ,bo v sredo 26. t. m. ob 18.30 red
na letna skupščina železničarskega smu
čarskega kluba Ljubljana. Istočasno bo
do predvajali tudi filme o moderni smu
čarski šoli. Za člane je udeležba obvezna, 
vsa ostali toplo vabljeni.

USTANOVITEV CELJSKE 
ATLETSKE PODZVEZE

V petek, 28. t. m., bo ob 17. uri v pro
storih II. gimnazije v Celju ustanovna 
skupščina celjske atletske podzveze, ki 
bo s>krbela za napredek atletskega Športa 
v celjskem in trboveljskem okraju. Vab
ljeni so vsi zastopniki športnih in parti
zanskih društev.

lovnih kolektivov in srednješolci. Zmagali so 
strelci SD Tempo s 406 krogi pred JLA 365 
in sindikalno podružnico tovarne emajlirane 
posode 336 itd.

Največ gledalcev je bilo pri dvodnevnem 
rokometnem turnirju v malem rokometu na 
igrišču pri Titovi vojašnici. Nastopilo je 6 
moštev v dveh skupinah. Rezultati 1. sku
pine: I. gimnazija: JLA 13:1, I. gimnazija: 
II. B gimnazija 12:7, II. B gimnazija : JLA 
14:12. II. skupina: ESS : Učiteljišče 8:7, 
II. A gimnazija : Učiteljišče 15:12, II. A 
gimnazija : ESS 19:9. Finale je predstavljal 
dramatično borbo med moštvi I. in II gimna
zije. V rednem času je bil rezultat neodlo
čen 6:6 (3:3), V prvem podaljšku so vodili 
gimnazijci I. gimnazije 1:0, v drugem delu 
podaljška pa je moštvo II. gimnazije dose
glo 3 gole in s tem zmago 9:7. B moštvo II. 
gimnazije je z zmago nad ESS 8:5 osvojilo 
3. mesto.

Včeraj je bil v Celju patrolni tek s stre
ljanjem. Proga je vodila deloma po Mestnem 
parku, deloma po celjskih ulicah. Med 13 
ekipami je letos poskrbela za presenečenje 
Cinkarna, ki je potisnila stalnega zmago
valca na tem tekmovanju v zadnjih letih, SD

Tempo, na drugo mesto, tretje mesto pa je 
zopet zavzela druga ekipa Cinkarne. V žen
ski konkurenci je zmagala ekipa SD Tempo 
pred tabornicami. Tudi ta prireditev je 
spravila na start pisano družbo: srednješol
sko mladino, pripadnike JLA, strelce, tabor
nike in delavce celjskih podjetij.

Včeraj je pričel na Glaziji tudi nogo
metni turnir. V prvi tekmi je Olimp pre
magal celjsko Garnizijo z 2:1 (1:0), v drugi 
pa je Kladivar osvojil visoko zmago nad 
mestnim rivalom ŽSD Celje 8:0 (3:0). Danes 
bi se moral turnir nadaljevati, vendar je bil 
zaradi visokega snega preložen na kasnejši 
čas.

Kegljači so se med seboj pomerili v med
narodnem slogu. Nastopilo je 12 ekip s 120 
tekmovalci. Borba za naslov prvaka je bila 
zelo ogorčena, kajti odločitev je padla žele 
v zadnjem lučaju. Vrstni red: Beton 820, 
Kladivar 815, Kovinar — Štore 660, Tovarna 
emajlirane posode 655, Kovinotehna 655 itd.

športna tekmovanja v počastitev JLA pa 
danes še niso zaključena. V prihodnjem ted
nu bodo še tekmovanja v odbojki, namiznem 
tenisu, Šahu in finalna srečanja v nogometu.

Gostovanje najboljšega moštva Hrvat- 
ske In Člana zvezne boksarske lige v 
Mariboru je končalo z nepričakovano, 
vendar popolnoma zasluženo zmago do
mačinov (13:7). Ekipa mestne reprezen
tance Maribora je bila izredno borbena, 
požrtvovalna in tudi tehnično prav do
bra in je s temi odlikami presenetila 
goste, ki so nastopili v močni postavi z 
državnima prvakoma in reprezentanto
ma Pristovom in Bando. Posebno so se 
odlikovali pri domačinih Meško, Stru- 
kar in Vojnovič. Drobne in Kos sta imela 
nesrečo, da jima je počila arkada m sta 
zato morala iz ringa. Oba pa sta imela 
točkovni zmagi že v žepu.

Sodniki Ipavec, Lešnik, Lušenc in

fl/UtazuHast Ur kvaliteta
Ljubljana, 25. decembra. V poča

stitev Dneva JLA je bil včeraj in 
danes v donra »Partizan« Zg. Šiška 
namiznoteniški tnrnir, na katerem 
je nastopilo nad 80 tekmovalcev in 
tekmovalk. Med drugimi sta se tur
nirja udeležili tudi dve vojaški 
enoti. Kljub temn, da na turnirju 
niso nastopili člani I. razreda, so 
bila srečanja d cikaj zanimiva, ude
ležba pa zadovoljiva. To kaže, da 
namizni tenis v Ljubljani množično 
in kvalitetno napreduje.

Rezultati: ekipno — moški: Ljub
ljena : Ilirija II. 5:0. članice: Na
rodna banka : Ilirija I. 3:2, mladin
ci: III. državna gimnazija : Iliri
ja 5:2.

Posamezno — člani: Zajc : Kern 
2:1, članice; Ferjančič : Krassnig 
2:1, mladinci: Grintal : Trampuš 2:6.

Dvojice — člani: Zajc-Miiklavc
: Markov.ič-Sendi 2:0, članice:^ Vo- 
dopivec-Forjančič : Krassnig-Čreš- 
njevec 2:1, mladinci: Blaganje-Mi- 
klavc : Sazanov-Svajger 0:2.

KRANJSKI ŠPORTNIKI
V POČASTITEV DNEVA JLA
Kramj, 23. decembra. Današnja 

nedelja in včerajšnji praznik eta 
bila glede športnih prireditev bolj 
skromna. Razveselili so se le smu
čarji. ki so le prišli na svoj račun. 
Na Joštu in Šmarjetni gori, kjer je 
sedaj 20 cm snega, je bilo danes 
precej smučarjev.

Včeraj popoldne je bila na igrišču 
Triglava nogometna tekma med re
prezentanco kranjskega garnizona 
in reprezentanco Kranja. Igra za
radi slabega vremena ni bila najlep- 
ša. V prvem polčasu so bili boljši 
Kranjčani, v drugem pa je bila igra 
enakovredna. Žal pa moramo pri
pomniti. da se tekma ni odvijala v 
pravem športnem duhu. Zmagala je

reprezentanca Kranja z 2:1 (2:0).
V strelskem dvoboju med rezerv

nimi oficirji in garnizonom so bili 
boljši pripadniki JLA, ki so zma
gali s 1030:915. Javornik

Tudi sabljači sa počastili 
»Dan JLA«

Ljubljana, 23. decembra. V petek 
je »Partizan« Tabor priredil v po
častitev 15-letnice ustanovitve JLA 
interni turnir II. razreda v floretu. 
Nastopilo je 5 tekmovalcev in 1 
tekmovalka. Rezultati: 1. Škulj T. 
4 zmage, 2. Vidic 4, 3. Korošec 3, 
4. Šket 3. 5. Kolenik Mira, 6. Fle- 
go 1. Čeprav so nastopili le mlajši 
tekmovalci, so bile borbe zelo za
dovoljive in na dostojni kvalitetni 
ravni. Turnir je tudi dokazal, da se 
sabljaški šport pri »Partizan« Ta
bor lepo razvija.

LETO XII. 
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Uspela akademija 
v Mariboru

V počastitev 15. obletnice ustanovitve 
JLA je »Partizan«-Železničar v Mari
boru v Domu ljudske prosvete priredil 
zelo uspelo telovadno akademijo. Med 
številnim občinstvom so bili tudi naj
vidnejši predstavniki ljudske oblasti s 
predsednikom OLO tov. Apihom in pol
kovnikom Gabercem na čelu. Uvodoma 
je predsednik društva tov. Kranjčič 
orisal slavno pot JLA od ustanovitve do 
danes, nato pa je nastopila skupina 
pripadnikov Armade, ki je strumno in 
skladno izvedla vaje s puškami in žela 
navdušeno odobravanje. Telovadni spo
red je obsegal še 14 točk, v katerih so 
pripadniki društva prikazali uspehe svo
jega marljivega dela. Sestave priznanih 
strokovnjakov so bile skrbno uvežbane 
in izvajane z veliko eleganco.

»Partizan« Zelezničar-Maribor je s to 
akademijo dokazal, da je eno vodilnih 
društev v naši republiki.

Plodno delo 
NK BRANIK

SAN KUN PING BOLJŠI 
OD CISOWSKEGA

Na tekmi med Belgijo in Francijo je 
dosegel francoski napadalec vseh pet 
golov za svoje moštvo. To nagradno stre
ljanje enega edinega napadalca je pri
klicalo na plan statistike. Ali je že kdaj 
kak napadalec dosegel v reprezentančni 
tekmi več golov? Res so ugotovili, da je 
dosegel Anglež Lofthouse kar 6 zadetkov 
na tekmi Anglija : Sev. Irska leta 1952, ki 
se je končala z rezultatom 7:1. Isti uspeh 
pa je dosegel tudi igralec Južne Koreje 
San Kun Ping, ki je zabeležil šest golov 
v tekmi J. Koreja : Thailand. Vsekakor 
pa so goli Cisowskega precej več vredni 
kot oni, ki jih je dosegel San Kun Ping.

Maribor, 23. dec. Dopoldne je bil 
občni zbor NK Branik, ki je bil 
zelo dobro obiskan. Iz poročila se
kretarja tov. Šnebergerja so zbrani 
slišali o vseh uspehih in težavah, 
s katerimi se je moral boriti klub 
v pretekli sezoni. Nezasluženo so 
izpadli iz I. conske lige. S svojo 
igro v mariborsko-varaždinsko-celj- 
ski ligi, kjer zavzemajo prvo me
sto, pa so dokazali svojo kakovost. 
Tudi ostala moštva so se zelo do
bro uveljavila. Vsa moštva skupno 
so igrala 108 tekem in dosegla 69 
zmag, 16 neodločnih rezultatov, 23 
porazov, razmerje v golih pa zna
ša 364:142. Prav posebno so poča
stili trenerja pionirjev, popularne
ga Kirbiša Pepota, ki so mu poda
rili lepo diplomo. Občnemu zboru 
je prisostvoval tudi tajnik NZS tov. 
Lavrič, ki se je zelo pohvalno izra
zil o delu kluba. Vodstvo NK Bra
nik bo ostalo neizpremenjeno.

Bergant.

Rehberger so tokrat svojo nalogo opra
vili prav dobro. Gledalcev je bilo okrog 
800.

Rezultati (prvoimenovani so člani repr. 
Maribora). Muha — Drobne : Bogunovič 
0:2 tko, bantam — Meško : Igrec 2:0 pt, 
perolahka — Zurman : Zivkovič 2:0 pt, 
lahka — Hauptman : Pristov 0:2 tko, 
polwelter — Kos : Pličanič 0:2 tko, pol
srednja — strukar : Zadravec 2:0 ko, 
srednja — Krajnc : Vukovič 2:0 tko, 
pol težka — Peršak : Pažur 2:0 tko, tež
ka — Vojnovič : Banda 1:1.

Mariborske vesli
Ekipa smučarjev Branika odpotuje v 

soboto na osemdnevni trening v Avstri
jo. Vadili bodo v slovitem smuškem sre
dišču Kitzbuchel. Z vodjo Dušanom 
Senčarjem potujejo znani tekmovalci 
brata Sevčnikar, Lunežnik in Branko 
ter Jože Lebe.

Tudi na inštruktorski tečaj, ki ga bo 
priredila SZS v Kranjski gori, bo Bra
nik poslal tri svoje člane — Pavleca, 
Vauhnika in Vidriha.

Novoustanovljena Namiznoteniška pod- 
zveza za Štajersko in Koroško Je že 
pridno na delu. Sindikalna liga, v kateri 
imajo pravico sodelovanja le neveri fi- 
cirani igralci, je v polnem teku. V prvi 
skupini tekmuje 10 moštev in je po 3. 
kolu v vodstvu ekipa OLO (dr. Nemec, 
Kolmačič, Legat), ki je premagala Mepo 
z 5:0, Večer z 5:2 in Grafičarja z 5:2 ter 
Ima 6 točk in razliko v igrah 15:4. V 
drugi skupini igra 9 moštev. Tu sta po 
2. kolu v vodstvu SKUD Radvanje in 
Soča I. z po 6 točkami.

Mariborski atletski medklubski odbor 
je te dni organiziral tečaj za atletske 
inštruktorje. Tečaja se je udeležilo lepo 
število članov atletskih klubov in tudi 
društva »Partizana« so poslala precej 
svojih vaditeljev.

V četrtek je imela mariborska nogo
metna podzveza plenarni sestanek, ki se 
ga je udeležil tudi predsednik NZS tov. 
Gerbec. V obsežnem dnevnem redu so 
obravnavali poročila vodilnih funkcio
narjev in 7 komisij. Iz poročil je bilo 
razvidno, da je odbor v popolnosti iz
vršil svoje sklepe. Analizirali so tudi 
dosedanji sistem tekmovanja in izvršili 
predpriprave za letne skupščine klubov 
in podzvez. Zanimivo je, da je od preko 
600 verificiranih igralcev 18 včlanjenih 
klubov bilo v pretekli sezoni kaznova
nih le 8, s skupnimi kaznimi 25 mesecev 
zabrane nastopanja. To je dokaz, da se,je 
disciplina močno Izboljšala. V prihod
njem letu bodo tri komisije odbornikov 
obiskale klube na podeželju In z njimi 
reševale obstoječe probleme.

ščju&£J)avtiki piamici
za zelenimi mizami

c-----------------------------
15 let ^ale

(Nadaljevanje s 1. strani)
zacijska oblika naše obrambne 
moči je skrb vsakogar, ki mu 
je pri srcu dobrobit domovine.

Tudi naša mladina ima pri 
tem svoje dolžnosti, še posebej 
mora te dolžnosti pomagati 
opravljati naš šport. Športno 
igrišče je tisto mesto, kjer se 
naša mladina najbolje priprav
lja na svoje državljanske dolž
nost; v armadi.

Mislim pri tem v prvi vrsti 
na moralno vzgojo naših šport
nikov. Spomin na tragičen raz
pad prejšnje armade nam nare
kuje, da moramo stalno zastav
ljati vse svoje sile za to. da bo 
na naših športnih igriščih in 
telovadnicah rastel in tudi zra- 
stel moralno zdrav rod. prežet 
s patriotizmom in zavestjo, da 
nam ne bo pomagal .nihče in 
nas tudi nihče ne bo reševal 
takrat, kadar bo v nevarnosti 
najlepše in najdragocenejše, kar 
imamo — naša socialistična do
movina.!

Tudi dviganje fizičnih sposob
nosti je ena bistvenih osnovnih 
nalog, ki jih opravljajo naše 
telesno-kulturne organizacije. 
Odgovornost za uspeh na tem 
polju dela ni nič manjša od 
odgovornosti za uspeh na podro
čju moral/ne vzgoje, častna iz
polnitev obeh nalog pa pomeni 
častno in pošteno izpolnitev dolž
nosti do naših narodov in s tem 
do nag samih.

D. S. J

UREDITI JE TREBA PRIMEREN 
SISTEM TEKMOVANJ

V petek je imel v Direkciji železnic 
občni zbor 2PK Ljubljana, na katerem 
se je zbralo nad 120 članov kluba, večji 
del mladincev in pionirjev. Iz poročil 
je bilo razvidno, da je odbor kritično 
presodil svoje delo v pretekli sezoni in 
ob zaključku dal tudi nekaj tehtnih 
smernic za prihodnjo sezono. Prven
stveno skrb bodo posvečali mlademu 
naraščaju, istočasno pa se bodo zavzeli, 
da bo Plavalna zveza Slovenije izdelala 
tak sistem tekmovanj, ki bo odgovarjal 
moči klubov, saj dosedanja slovenska 
liga v veliki meri ni prinesla zaželenih 
uspehov. Prav uspešno je letos delovala 
tudi plavalna šola v Koleziji, v katero 
je bilo včlanjeno okrog 250 otrok, ki so 
se večjidel naučili plavalne »umetnosti«. 
Živahna debata, v kateri so se pretežno 
oglašali starejši tekmovalci, je pokazala, 
da je članom zlasti na tem, da bi v pri
hodnji sezoni izboljšali delo »vaterpoli
sti. Večje število tekmovanj z resnejši
mi nasprotniki bi pripomoglo, da bi 
»vaterpolisti pridobili več izkušenj in bi 
tako laže nastopali v zvezni konkurenci. 
Najboljšim tekmovalcem so bili pode
ljeni zlati in srebrni klubski znaki, ob 
zaključku pa je bil izvoljen nov odbor, 
ki mu ponovno predseduje tov. Roman 
Stich.

PRI ILIRIJI OPTIMIZEM
Teden dni preje so se zbrali na obč

nem zboru plavalci Ilirije, kt so prav 
tako v velikem številu obiskali občni 
zbor. V razmeroma kratkih poročilih 
so bili nanizani vsi problemi, ki so te
žili klub v pretekli sezoni. Nemajhna 
ovira pri delu so bile tudi finančne te
žave, ki jih več ali manj opažamo pri 
vseh športnih kolektivih. Plodna raz
prava je pokazala, da tudi plavalci Iliri

je mislijo na čim bolj sistematično ure
jeno tekmovanje za vso sezono, prav 
posebej pa so se ustavili tudi ob pro
blemu zimskega bazena, po katerem že 
dolgo let »hrepene« vsi ljubljanski pla
valci. Odbor je že v stikih z novim tre
nerjem iz Zah. Nemčije ,ki bo prevzel 
delo v novi sezoni. Mladine je dovolj, 
tako da bo tudi novi trener imel dovolj 
dela, da bo popravil kvalitetno raven 
nekdaj prvega kluba v Sloveniji. Novi 
odbor ponovno vodi lanski predsednik 
tov. Zlatko Močnik. Mitja Prešeren

V Ptuju bodo vključili 
še več mladine

Preteklo nedeljo je bil v Ptuju občni zbor 
nogometnega kluba Drava, na katerem so 
posamezni odborniki podali kritične ocene 
o dobrih in slabih straneh dela. Prvo mo
štvo je letos doseglo razmeroma dober uspeh, 
saj sc je uvrstilo v jesenskem delu na 4. 
mesto v mariborsko- celjski ligi. Novi odbor 
bo skušal vključiti v svoje vrste še več mla
dine in bo poskrbel za reden zimski trening 
vseh nogometašev v telovadnici, tako da bo 
moštvo spomladi čim bolje pripravljeno.

Ustanovili so ljubljansko 
odbojkarsko zvezo

V sredo je bila v Ljubljani usta
novna skupščina ljubljanske odboj
karske podzveze. Na tej skupščini 
so se delegati temeljito pogovorili 
o svojem delovanju in sklenili, da 
bodo vložili vse sile za populariza
cijo te športne panoge v ljubljanski 
okolici. V področje nove podzveze 
je vključena tudi Dolenjska, dokler 
ne bo sama imela dovolj klubov. 
Odboru .predseduje znani odbojkar
ski funkcionar tovariš Biber Mitja.

Občni zbori
na tekočem traku
Občni zbori športnih organizacij se 

vrstijo kar na tekočem traku. Atleti 
Branika so nedavno pregledali uspehe 
svojega dela v pretekli sezoni in osvojili 
vrsto načrtov za bodoče leto. Z izdatno 
propagando bodo skušali pritegniti mla
dino srednjih in strokovnih šol, ki je 
že dosedaj dala vrsto uspešnih tekmo
valcev.

Rokometaši Branika so obravnavali 
vzroke zastoja pri članih. Borijo se z 
velikimi težavami glede kadrov. Potru
dili se bodo dvigniti zanimanje za roko
met in bodo Izvedli tudi nekatere orga
nizacijske izboljšave.

Treba bo še 
trdo in resno delati

V sredo je bil v Kranju občni zbor 
nogometnega kluba Mladost. Na zboru 
so ugotovili, da je v preteklem letu kva
liteta precej nazadovala, saj moštvu, ki 
tekmuje v ljubljansko-primorski ligi, 
preti izpad iz tega tekmovanja. Glavni 
vzrok tega nazadovanja je v zaostritvi 
odnosov med upravo kluba in igralci. 
Zato so nekateri igralci odšli drugam ali 
pa prenehali igrati in se je klub že na 
začetku tekmovanja znašel brez solid
nega moštva. Razveseljivo pa je, da 
imajo v klubu dovolj mladine in pionir
jev, ki mnogo obetajo. Treba pa bo za 
dosego večjih uspehov še precej trdega 
dela, ki pa se ga nogometaši Mladosti 
ne bodo ustrašili. V bodoče si želijo več 
podpore s strani oblastnih forumov. Tre
ninge nogometašev bo spet prevzel tov. 
Lončarevič. J.

ROKOMETNI TURNIR 
V MARIBORU

Maribor, 23. dec. Ekipa sanitete 
JLA je na svojem igrišču v poča
stitev Dneva JLA priredila turnii 
v malem rokometu, na katerem ja 
nastopilo šest moštev. Končni vrstni 
red: I. gimnazija, Saniteta I., kla
sična gimnazija, Saniteta II., Kovi- 
nar-Tezno, učiteljišče. Najbolj za
nimivo je bilo finalno srečanje med 
I. gimnazijo in Saniteto L, v kate
rem so mladi dijaki zasluženo zma
gali z 9:6 (7:3).



Bralci,Poleta' - pozor!
Uredništvo našega lista je bralcem »Poleta« pripravilo pri

jetno presenečenje. Samo še nekaj' dni morate potrpeti, pa vam 
bomo odgrnili celo zaveso okoli tega presenečenja. Kljub temu 
pa lahko že danes izdamo nekaj skrivnosti, da ne bo med našimi 
bralci preveč nestrpnosti.

Torej, naše uredništvo je pripravilo velik

Nagradni natečaj za Planico
ki bo trajal od 1. januarja do 10. marca 1957, ko bo marca v Planici 
največja mednarodna smučarska prireditev na veliki planiški 
Skakalnici. V tein obdobju bomo v vsaki številki »Poleta« pri
občili poseben odrezek z vprašanji, na katera bo lahko odgovoril 
■čšak bralec našega lista. Že danes lahko zapišemo, da bodo vsa 
vprašanja zelo lahka, tako da bo imel prav vsakdo možnost priti 
do lepih nagrad. Sicer pa potrpite do prihodnjega tedna, ko bomo 
6 tem nagradnem natečaju povedali že kaj več. Za danes naj 
ggdostuje samo to, da bo tisti srečni dobitnik, ki niu bo žreb na
klonil prvo nagrado, dobil krasno, novo kolo priznane ljubljanske 
tovarne koles »ROG«.

Zatprej pozor na naš »Nagradni natečaj za Planico«, ki ga 
bomo pričeli objavljati v prvi januarski številki »Poleta«.

Maf mora vedeti vsak smučar
a UptieniU smdek

J

'V tem sestavku ne bom podajal 
zgodovinskega razvoja smuči, ampak 
bom opisal smiuči sodobne iu naj- 
poipolnejše izdelave.

Smučarji in tudi drugi že veste, 
da imamo opravka z lepljenimi 
smučmi. Pri tem se sprašujemo, 
kakšen les je in koliko kosov je 
zlepljenih v smučki. V našem pri
meru imamo jesenov les, in število 
lamel je v bolj enostavni smučki 
15 do 25, v posebni pa tudi do 70. 
Te smuči imajo nasproti masivnim 
smučem iz enega ko-sa lesa bistvene 
prednosti, ki so za presojo današ
njih modernih smuči zelo pomemb
ne. Že pri sami izbiri lesa so masivne 
smuči zahtevale za par smuči les 
iz istega debla, kar pa še vedno ni 
bilo poroštvo za enako kakovost 
obeli smučk. Lepljene smuči do
voljujejo porabo lesa iz različnih 
debel in se pri pravilnem lepljenju 
lahko jamči enakomerno dobro

Sence nad Planico. e ©

Planiški dogodki so sicer še nekaj mesecev pred nami, vendar 
»o zaradi velike popularnosti smučarskega športa že danes v 
ospredju naše športne javnosti. »Polet« je že pisal o popravilih 
na planiški velikanki in istočasno opozarjal, da morajo mero
dajni misliti tudi na priprave tekmovalcev. Prav zaradi teh član
kov v »Poletu« se je razvila živahna razprava, ki je končno 
dobila svoje mesto tudi na Smučarski zvezi Slovenije. Člani teh
nične komisije pri SZS so zato sklicali tiskovno konferenco, kjer 
so razložili vse težave okrog priprav naših tekmovalcev in 
osvetlili še nekatere druge okolnosti.

Bolje je
odpovedati prireditev

Naj govori zvezni kapetan
Ce je kdo odgovoren za razvoj 

skakalnega športa, je to brez dvoma 
zvezni kapetan, tov. Šramel. Prav 
on je med prvimi povzel besedo:

»Najprej želim povedati, da je v 
našem smučarskem športu nasploh 
zavel drug veter. Predvsem je dolž
nost naših osnovnih organizacij, 
klubov in društev in nato republi
ških zvez, da skrbijo za formo ska
kalcev. Kot zvezni kapetan sem 
opozoril naše tekmovalce in tudi 
osnovne organizacije o tem sklepu. 
Naša dejavnost je osredotočena na 
mladino. No, in danes na začetku 
•mučarske sezone ugotavljamo, 
da klubi in društva niso najbolje 
razumela tega poziva. Kolikokrat 
smo že ugotovili, da nekateri vrhun
ski tekmovalci navadno čakajo ne
posrednega poziva od najvišjega 
foruma. Danes govorimo o Planici 
in njenih pripravah. Po mojem mne
nju ne smemo Planice ločiti od vse
ga ostalega, saj je le člen od skup
nih priprav naših skakalcev. Smu
čarska zveza Jugoslavije ni odobrila 
več kot šestdnevni trening za naše 
reprezentante in-to neposredno pred 
samim tekmovanjem. V rokah imam 
— reci in piši — samo 100.000 din, 
* katerimi lahko razpolagam za ves 
skakalni šport! Seveda potem čude
žev ne morem delati! Slišijo se kri
tike na račun priprav zn Planico in 
pisci člankov primerjajo naše pri
prave z drugimi inozemci. Kolikšen 
nesmisel! Ni čudno, da ne bi n, pr. 
Italijani mekaj dosegli, če imajo 
samo za priprave skakalcev na raz
polago 10 milijonov lir!! Če mo že 
sprejeli organizacijo tega tekmova
nja in ker naša Planica to zahteva, 
maramo tudi nekaj ukreniti. Če že 
nimamo tolikšnih gmotnih sredstev, 
odobrenih s strani tistih, ki so spre
jeli odgovornost za organizacijo pla
niške prireditve — od SZJ —, potem 
moramo sami nekaj ukreniti. Res 
pa je, da 120-metrska skakalnica 
zahteva le nekoliko drugačnih pri
prav, kakor pa katerakoli priredi
tev na ostalih manjših skakalni
cah.«

Takole torej zvezni kapetan, tov. 
Šramel. In kakšnega mnenja so 
ostali člani tehnične komisije pri 
SZS? Fa še poslušajmo referenta za 
»koke in znanega strokovnjaka ter 
mednarodnega sodnika tov. dr. Deč
mana:

»Tp, kar je povedal tov. Šramel, 
je čista resnica. Z njegovim mne
njem skoraj povsem soglašam, pač 
pa iniam v določenih točkah svoje 
pomisleke. Če govorim o Planici — 
In prav je, da razpravljamo danes, 
ko je še čas, mislim, da bi bila ne
dvomno osnovna dolžnost SZJ, ki je 
sprpiela organizacijo planiške pri
reditve, preskrbeti gnfotna sredstva, 
ne samo za popravilo skakalnice — 
česar tudi ni storila — ampak tudi 
za pripravo tekmovalcev.«

Planica je povezana 
s turizmom

Zanimivo je tudi mnenje člana 
iste komisije, tov. Završnika, ki ima 
6 Planici spet svoja naziranja.

. »Planica je ozko povezana s- tu
rizmom! Mnenja sem, če bi SZJ v 
|yoj proračun vstavila tudi stroške 
ia planiško prireditev, bi zelo po

grešila. Samo pomislite, kakšna kri
vica bi bila s tem storjena ostalim 
smučarskim disciplinam — tekačem 
in alpskim smučarjem — da oni ne 
bi prejeli posebnih dodatkov, kakor 
skakalci, ki se morajo pripravljati 
posebej za to atrakcijo v Planici. 
Planica bo uspevala takrat, ko bo 
zagotovljen komercialni učinek. V 
ta namen pa potrebujemo precej 
hotelov, urejen železniški in cestni

v Planici še 
ška prireditev zaenkrat v takšnih 
okoliščinah brez pravega učinka. 
Ce pa že hočemo imeti skoke na 
tej velikanki, potem je potrebno 
preskrbeti gmotna sredstva drugod, 
ne pa jih črpati iz iste blagajne, 
kot vsi ostali smučarji, ki se borijo 
za vsak diuar.c

Drobne iz smučanja

To, kar smo slišali od naših smu
čarskih funkcionarjev, prav gotovo 
ustreza resnici. S tem niso povedali 
nič drugega, kar smo že pred tedni 
zapisali. Ce je Smučarska zveza 
Jugoslavije sprejela organizacijo 
planiške prireditve, potem je dolž
na vsestransko skrbeti, da bo pri
reditev uspela. Vemo sicer, po skle
pih SZJ, tla je delo nekoliko spre
menjeno, kakor je rekel iov. Šra
mel, s tem, da je prenesena vsa 
skrb predvsem na klube in društva. 
Toda Manica je vseeno nekaj dru
gega. Skokov na 120-metrski ska
kalnici pač ne moremo primerjati 
s skakanjem na malih in srednje- 
velikih skakalnicah. Kolikor vemo, 

n zm z,-,np= 50 sc naši najboljši skakalci poletia (o danes m; 0 pripravljali kondicijsko m 
tudlPlanV tudi seda i vadiji (K v telovadnicah.

kakovost v enem primeru in še 
celo več, za enakomerno kakovost 
velike serije. Danes ne moremo več 
reči, da so smuči iz slabega lesa in 
da nekateri deli debla ne ustrezajo 
za izdelavo smuči. Lepljene smuči 
so pri istih 'razmerah zelo izenačene 
v trdnosti, prožnosti in jih izdelu
jemo v dobri kakovosti tudi serij
sko. kar se pozna tudi pri ceni.

Lepljena smučka ima, nasproti 
masivni, veliko prednost v krivini 
in mostičku, ker je ta oblika dana 
v postopku lepljenja. Masivno 
smučko namreč zakrivimo iz ravne 
letve pod paro in pritiskom v ne
naravno obliko. Les ni mrtvo gra
divo, les živi, in kot pravimo »dela«. 
Masivna smučka se že pri najmanj
ših obremenitvah sama ravna v kri
vini in mostičku. Tako izgublja 
zelo hitro bistvene oblike in s tem 
tudi kakovost. Lepljena smučka 
dobi obliko krivine in mostička v 
posameznih lamelah, slojih v sti
skalnici in tako je oblika krivine 
in mostička 'naravna. Zato tako 
ukrivljena smučka ne izgublja kri
vine pod obremenitvijo, ali pa mor
da sama od sebe. Lepljena smučka 
je kot pravimo, bolj »ž.iva«, ker 
mostiček deluje proti silam.obtež
be. Tudi kar zadeva trdnost in pra
vilnost upogiba nasproti masivni 
smučki, je lepljena neprimerno 
boliša v obeh lastnostih.

Ne bom več govoril o potankostih 
oblike, ampak ra je o različnih vpli
vih na les, ki se pojavljajo na 
smučeh. To bi "rad prikazal zato. da

Piše tehnični vodja 
tovarne ,,Elan‘' inž. Perko

promet-itd. Vsega tega pa do danes
ni. zato je tudi plani- tudiVadija,

Toda to je čisto nekaj drugega, ka
kor pa skakanje na orjaški plani
ški velikanki. Razen tega ie treba 
upoštevati, d., klubi, ki so danes v 
težkem finančnem položaju, nimajo 
denarja, da bi svoje skakalce po
šiljali v Planico, skakalci sami pa 
tudi ne. In razen tega je za trening 
na takšni skakalnici potrebno na
črtno vodstvo s strani zveznega 
trenerja. Prav lahko se zato pri
peti, da bomo 10. marca 1957. ko ho 
konec tekmovanja, spraševali: kdo 
je kriv, da naši skakalci niso biliStrokovni odbor pri SZS priprav- Je kriv, tla naši skakalci niso mn 

1 ja tečaje za tekmovalce-smučavje temeljito pripravljeni. Ah celo vec:
v vseh treh disciplinah. Po vsej ver
jetnosti pridejo prvi na vrsto ska
kalci, ki bodo vadili pet ali šest dni 
na skakalnici na Pokljuki žc konec 
tega meseca. Referent za skoke pri 
SZS dr. Dečman Tone bo povabil 
na sodelovanje približno t2 tekmo
valcev. Pozdravljamo pričetek pri
prav naših najboljših smučarjev.

Letošnjo jesen je izšla v Salzbur
gu nova avstrijska smučarska knji
ga, ki obravnava šolo smučanja od 
osnovnih korakov vse do mojstr
skega krmarenja. Knjiga je bogato 
opremljena s fotografijami in ki- 
nogrami, a kot demonstrator je naj
večkrat upodobljen znani Franc 
Furtner. Že ob površnem pregledu 
knjige ni težko razbrati, da polaga
jo Avstrijci že pri začetnih vajah 
največ pozornosti na pravilno držo 
smučarja, kar pozneje omogoča 
ekonomično zavijanje z odklonom 
v bokih in s potiskanjem pet v 
stran.

Smučarskim učiteljem pri SZS je 
uspelo dobiti iz Avstrije najnovej
ši smučarski film, ki obravnava na
daljevalno in mojstrsko šolo smu
čanja. Pred dvemi leti so lahko naši 
smučrji videli I. del, ki ga je pred
vajal za SZS trener avstrijske re
prezentance prof. Rosner, a za 
smučarske vaditelje »Partizana« 
smučarski učitelj Neuwieser. Sedaj 
bodo smučarji lahko videli 11. del 
tega priznanega filma. Film bo pri
kazan na seminarjih smučarskih 
učiteljev in tudi v Ljubljani.

Znanim lepljenim smučem »Po
kljuka«, »Planica«, in »Triglav« 
tvrdke »Elan« so se pridružile še 
nove smuči modela »Bloke«. To so 
izvrstne lepljene smuči v bolj pre
prosti jzvedbi, ki pa so lepo lakirane 
in dobro robničene. S temi smučmi, 
ki niso drage glede na kakovost, bo 
ustreženo množici smučarjev. Smu
či stanejo manj kakor tretjina ce
ne, ki jo je treba plačati za alpske 
smuči »Tgilav«.

kdo je kriv," da se naši tekmovalci 
sploh niso pojavili na startu? Če 
tako gledamo vse te stvari, potem 
je bolje, da danes, ko je še čas, 
odpovemo prireditev s pametno ar
gumentacijo mednarodni organiza
ciji, kakor pa, da doživimo polom 
in bridko blamažo.

Po še nepotrjenih vesteh so nad
rejeni forumi za planiško priredi
tev črtali še en milijon dinarjev in 
s tem še bolj zmanjšali že itak 
skromne možnosti za solidno pri
pravo naših skakalcev. Bajc se za
radi tega organizacijski komite 
Planice brani prevzeti organizacijo 
te velike mednarodne prireditve.

-ar

bi smučarji vedeli, kaj morajo upo
števati in jo s tem ohraniti ter pri- 
štediti nepotrebne izdatke za po
pravila.

Zunanjost daje današnji smučki 
poseben videz, ker ima raznobarv
ne zgornjo ploskve, celuloidne rob
nike na gornjih robovih, posebno 
zaščitene stranske ploskve in tudi 
različno izdelane drsne ploskve, ki 
so najzahtevnejše. Mišljenja o vseh 
naštetih stvareh niso vedno jasna 
in razčiščena. Pri 'današnjih ino
zemskih smučeh lahko vidimo vse 
mogoče barve, ki dajejo smučki vi
dez, kar pa ni nič drugega tej 
superkonkurenci kot trik kričeče 
reklame in nenasitne norosti-mode. 
Predvsem nam mora biti jasno, da 
so smuči izpostavljene močnim 
vplivom obrabe in vremenskih spre
memb ter morajo, biti temu ustrez
no zaščitene. Ne smemo pozabiti, 
da so smučke danes kdove koliko
krat boli obremenjene, kot pred 20 
ali 30 leti. Tehnika smučanja je 
bila namreč pred leti drugačna in 
ni zahtevala od smučk nti polovico 
toliko kot danes. Danes je tehnika 
smučanja na tako visoki stopnji, da 
zahteva od človeka in seveda, tudi 
od smučke največjo zmogljivost. 
Pomislite samo na smuk s hitrostjo 
100 km na uro po valovitih terenih 
s terenskimi skoki nad 30 m, na 
slalome v strmih, ledenih, .kota n ja
slih pobočjih, kjer se bije borba 
za desetinke ali stotinke sekunde!

To so zmagovalci iz Novih Jarš

To je moštvo, ki je preteklo nedeljo presenetilo na patrolnem 
teku za »Perov pokal«: Kogej, Koren in Lampe (od leve proti 
desni). Brez posebnih vaditeljev marljivo trenirajo, pozimi v raz
redu osnovne šole na Šmarlinski cesti, poleti pa na zasilnem 
strelišču. Nasploh je SD »Ciril Krasna« v Novih Jaršah zelo 
marljiva. V svojih vrstah ima predvsem mladino, ki sc uporno 
bori z vsemi tažavami. Jaršani so nas torej presenetili, zato je 

tre'-n izreči marljivim strelcem s tega delavskega predela 
Ljubljane vse priznanje

Če pomislimo še na to, da dane« 
smučarji prevozijo V eni zimski se
zoni 1000, 2000 in še več kilometro-v 
in da so smuči pri tem izpostavlje
ne hitrim in visokim temperaturnim 
razlikam, potem v proizvodnji res
nično ne zmanjka problemov, Niso 
redki primeri, ko se temperatura v 
nekaj minutah spremeni za 30 sto
pinj Celzija. Vsem je znano, da 
mažemo smuči v toplih planinskih 
kočah ob vroči peči in po mazanju 
gremo na sneg, zunaj pa je lahko 
tudi -25 stopinj Celzija. Tem tem
peraturnim spremembam in vplivu 
snega ter dežja nezaščitena smuč
ka iz lesa ni dorasla. Les se napije 
vlage in to je za smučko največja 
katastrofa. Smučka se lahko zvije 
v »propeler«, krivina se ravna, mo
stiček po-pušČa, pri lepljeni smučki 
popusti lepilo in vsega je konec.

Zaradi takšnih vplivov morajo 
imeti zaščitni laki za .gornjo plo
skev naslednje visokokakovostne 
lastnosti: a) odpornost proti vre
menskim vplivom snega in dežja, 
b) odpornost proti temperaturnim 
spremembam in c) odpornost proti 
obrabi.

Za obloge stranskih drsnih plo
skev so zahteve še večje: čim
manjši drsni upor! Za to zaščito iz
delujemo 'razne lake in drsne oblo
ge, katerih sestava je precej za
motana in je običajno tudi skriv
nost posameznih proizvajalcev. Ti 
laki se mnogo preizkušajo, poprav
ljajo. proizvodnja je zamotana in 
draga. Vsi zaščitni laki in obloge 
na smučeh nimajo samo naloge, da 

smučko ščitijo pred zunanjimi vpli
vi, ampak ščitijo tildi nolra.nje na
petosti v krivini. in mostičku in 
ohranjujejo smučki potrebno vlago. 
Posebne naloge pa mora prenesti 
drsna ploskev, katere obloga mora 
imeti toliko različnih lastnosti,^ da 
jih ne moremo popolnoma vskla- 
diti. Zato še danes dejansko nima
mo snovi, ki bi ustrezala vsem zah
tevam. Te so: a) odpornost proti 
vremenskim vplivom snega in dež
ja, b) odpornost proti temperatur
nim razlikam, c) visoka odpornost 
proti obrabi, d) čim manjši drsni 
upor pri različnih temperaturah, 
vlagi in različnih vrstah snega, e) 
dobra prijemljivost različnih maž, 
i,n f) visoka prožnost.

Zaradi velike pomembnosti drsne 
ploskve in ker je izbira različnih 
s'redstev že tako velika, da se smu
čar težko odloči za nakup, bom o 
zaščiti drsne plošče zapisal nekaj 
več. Pri današnji izbiri delimo 
sredstva za zaščito drsne ploskve 
po vsebini sestavin, po predelavi, 
po fizikalnih lastnostih, po debelini 
nanošene plasti in po ceni na štiri 
glavne skupine: 1) obloge v obliki 
plošč in trakov, ki se nalepijo do 
debeline 2 mm, 2) obloge v tekoči 
obliki, ki še mažejo do 1 mm, 3) la
ki. ki se nanašajo do rlebcline 
0.4 mm, 4) olja in maže . za prepo- 
jitev leša. (Konec prihodnjič)

Priština stot/esnost 
za naša otifnfruica
Poročali siyo že, da so se pretekli 

teden vrnili z olimpijskih iger v 
Melbournu naši tekmovalci, med 
njimi tudi slovenska atleta Stanko 
Lorger in Milena Usenikova. Obe
ma športnikoma, ki sta dostojno za
stopala našo državo na oliinpiadi, 
je v četrtek priredila Športna zve
za Slovenije skromno, a prisrčno 
slovesnost. Oba tekmovalca sta bila 
povabljena v hotel »Bellevue« na 
kosilo, ki so se ga udeležili tudi ne
kateri funkcionarji AZS in ŠZ-S^ s 
predsednikom tov. Kresetom na če
lu. V tovariškem vzdušju, ki se je 
razvilo na kosilu, sta oba olimpij
ca povedala mnogo zanimivih, pa 
tudi veselili in resnih zgodb, ki sta 
jih doživela na potovanju in med 
bivanjem v Avstraliji.

NOV KLUB V KOČEVJU
V četrtek 20. t. m. je bila v Ko

čevju ustanovna skupščina NK Ru
dar. Igralci novoustanovljenega 
kluba so doslej igrali v okviru 
DPD Svoboda Kočovje-Rudnik. Do 
osamosvojitve nogometnega kluba 
|e prišlo po iniciativi vodstva sek
cijo in upravnega odbora Svobode.

Novi klub bo predvsem skrbel za 
vzgojo nogometašev in vključitev 
čim večjega števila mladincev in 
pionirjev. Upravni odbor bo po
skrbel za trenerja in za preuredi
tev obstoječega igrišča.
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Po plenumu Odbojkarske zveze Jugoslavije

ZDRAVE POBUDE S TERENA
je treba upoštevati

Simplon--Orient Ekspres je ob
stal ua ljubljanski železniški po
staji. Naša državna odbojkarska 
reprezentanca je 27. avgusta poto
vala iz Beograda skozi Ljubljano 
v Pariz na svetovno prvenstvo. Na 
kolodvoru je predsedniku OZJ tov. 
Valentinčiču nekdo iz republiške 
odbojkarske zveze izročil tudi naš 
tednik »Polet«, v katerem je bil ob
javljen članek pod naslovom »Več 
bi lahko pričakovali, če...«. Pod 
tem naslovpm je tov. Kosec Miloš 
razložil, kaj lahko pričakujemo od 
naše odbojkarske reprezentance na 
svetovnem prvenstvu. Članek je bil 
napisan konstruktivno, kritično, 
strokovno in avtoritativno. Pred
sednik OZJ, kakor tudi ostalo 
spremstvo, ki je potovalo v Pariz, 
je z naj večjim »ogorčenjem« zavra
čalo trditve pisca članka, češ, da 
ruši moralo, namesto, da bi jo po- 

i majal dvigati

kom na čelu do republiških zvez, 
društev in klubov. Ta odnos nika
kor ni bil tovariški, ampak prej go
spodovalen. In učinek te debate? 
Zvezni kapetan in trener sta poda
la ostavko. Seveda, prav lahko je 
tako odvreči vsako odgovornost. 
Naše mnenje pa je, da bi morala 
oba odgovorila funkcionarja, še 
posebej pa zvezni kapetan, uteme
ljiti svoj dosedanji način dela in 
odgovoriti vsem tistim, med drugim 
tudi članu naše republike tov. Ko
scu, ki je večkrat na skupnih se
stankih javno kritiziral takšno de
lo, ki je končno pripeljalo do tega 
klaver: zaključka.

ni nič čudnega, če so tudi dobili 
takoj primeren odgovor naših tre
nerjev, ki so se pritožili, da to de
lo, med drugim tudi po krivdi se
kretariata OZJ, ne more tako uspe
vati kot bi moralo.

Zadnji plenum OZJ lahko po 
vsem tem označimo kot korak na
prej. Upravni odbor in sekretariat 
sta si enkrat odkrito pogledala iz 
oči v oči,^ člani sekretariata pa so 
tokrat slišali kritične pripombe s 
terena, če. bodo člani sekretariata 
te zdrave in tehtne pobude upošte
vali in spoznali, da ni več mogoče, 
kakor .včasih, samovoljno zapove
dovati in pri tem prezreti vse pro
gresivne spodajf je bi,

Tri mesece in pol kasneje na ple
numu OZJ... Isti članek je ležal 
'm mizi pred predsednikom OZJ in 
nekateri stavki so bili podčrtani s 

1 nnlom. Besedo je povzel tovariš 
P vasednik Valentinčič in 6e znova 
spustil v polemiko s tov. Koscem, 
ki je bil tokrat navzoč kot delegat 
Slovenske republiške zveze. Toda 
tov. predsednik Valentinčič je doži- 
x d tokrat namesto odobravanja 
prav nasprotno. Vsi navzoči dele
gati so bili soglasni, da je bil čla
nek konstruktiven in strokovno do
cela utemeljen.

Osemurno »pranje perila«
Zgornja vrstica nam pove, r 

kakšnem vzdušju je potekal zadnji 
plenum OZJ, ki je bil prejšnji te
den v Beogradu.

Razprava na plenumu je dokaza
la, da je bilo delo OZJ po strokovni 
strani nepravilno, ne samo v pre
tekli sezoni, ampak že več let na
zaj. Naša državna reprezentanca — 
tako je zapisal tov. Kosec — realno 
in mogla doseči večjega uspeha, 
kot ga je sicer dosegla. Takšna po
litika, ki je do sedaj vladala pri 
zveznem kapetanu, ki je protežiral 
nekaj svojih miljenccv in jim za
gotovil stalni »abonma« v državni 
reprezentanci, je bila seveda popol
noma zgrešena in že vnaprej obso
jena na neuspeh. Dogodki sami v 
Parizu so potrdili te ugotovitve. Se 
več, na plenumu so prišle na dan 
stvari, ki mečejo kaj slabo luč na 
funkcionarje OZJ oz. na spremstvo, 
ki je potovalo v Pariz. Vsi so si la
stili pravice strokovno poučevati 
naše reprezentante, ki so bili že ob 
prihodu v Francijo »moralno strti« 
(pri carinskem pregledu so namreč 
naši organi menda precej globoko 
posegli v kovčke nekaterih potni
kov!!!). No, in ko se je začelo tek
movanje, so se pojavili trije stro
kovnjaki, ki so vsak po svoje sku
šali vlivati »elan« našim reprezen
tantom. Prvi, predsednik OZJ, je 
kričal takole: »Fantje, igrajte vi
soko!« Zvezni kapetan je dal drug 
nauk: »Igrajte nizko!« Zvezni tre
ner, ki je dejansko vodil priprave, 
pa je dal fantom spet tretji nasvet: 
»Igrajte tako, kot morete!« In to 
naj bo potem strokovno vodstvo na 
svetovnem prvenstvu??

Gospodovalni odnos
sekretariata

Delegati na plenumu so se pri
tožili tudi zaradi odnosa naj višjega 
odbojkarskega foruma s predsedni-
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O trenerjih — za nameček
Na sporedu plenuma je bilo tudi 

poročilo o trenerskem delu. Prav 
pri tem najpomembnejšem referatu 
pa so spet delegati opazili posmeh- 
ljivost s strani članov sekretariata 
OZJ, ki so s tem potrdili mačehov
ski odnos do te organizacije. Zato

plenum OZJ prav gotovo koristen. 
Se je čas, da naš najvišji odboj- 
karsjii forum spremen dosedanji 
n®c*n dela in odnos do svojih orga
nizacij, upošteva mnenja in nasvete 
republik in klubov — pa bo prišel 
na prihodnjo skupščino vendarle z 
nekoliko boljšo bilanco, kakor do
slej.

..Smo za to,
Minulo nedeljo je upravni odbor NZS sklical že dolgo prič 

kovan, posvet najboljših slovenskih klubov, članov I. consk
varazdmsko-manborsko-celjske in ljubljansko-primorske lig
lega posveta so se udelezeli številni predstavniki omenjenih ki 
nnLLma„m-en<>n?’idf|• -bi razpravljali o problematiki slovenske;

,° razmer. s predlogi pa podprli stre,
ijenje NZS, da bi se trenutno stanje izboljšalo.

Mnenje upravnega odbora NZS je 
podal v daljšem referatu sekretar 
tov. Lavrič, ki je prikazal doseda
nje delo NZS glede širjenja nogo
meta v Sloveniji nasploh, pri če
mer so bilj doseženi določeni uspe
hi zlasti v množičnosti. Treba pa bo 
kreniti korak naprej, da bi se kva
liteta nogometa v Sloveniji popra
vila in vsaj do neke mere približa
la ostalim republikam. Zato je 
upravni odbor NZS prišel do za
ključka. da bi k rešitvi tega pro
blema največ pripomogla Ustanovi
tev enotne slovenske lige, ukinile 
pa nai bi se nekatere medpodzvez- 
in medrepubliške lige. Nogomet naj 
bi se v osnovi širil po centrih in 
podzvezah, najboljši klubi pa bi na
stopali v tej enotni slovenski ligi. 
Svoja izvajanja je tov. Lavrič oprl 
na to. da bi le-ta liga bila cenejša, 
zanimanje med gledalci in klubi bi 
zraslo. Slovenija pa bi na ta način 
brez kakršnihkoli kvalifikacij pri
šla do svojega direktnega predstav
nika v višjem rajzredu tekmovanja 
(trenutno v conski ligi).

To stališče se nam zdi povsem 
pravilno, zlasti zato, ker je zgraje
no na trdni podlagi dokazov. Po
glejmo pa, kakšno ie bilo mnenje 
posameznih klubov na teni po
svetu.

Razprava je bila precej razgibana, 
do neke mere pa celo preobširna. 
Ugotovili pa smo tole: predstavniki 
mariborske podzveze, Sobote. Nove 
Gorice in še nekateri so se izrekli 
prot; organiziranju enotne lige. Pri 
tem so navajali razne utemeljene 
ali neutemeljene izgovore, kot n. pr. 
finančne stroške, slabe prometne 
zveze in podobno. Nihče od teh pa 
ni sprožil nobenega protipredloga, 
da bi tako olajšal delo upravnemu 
odboru NZS. Vsekakor so ti ljudje 
na napačni poti.

Nasprotno pa lahko trdimo, da so 
oni predstavniki, ki so se s predlo

gom UO NZS strinjali, jasno po
udarili, kakšne koristi bi naši klubi 
imeli 0d enotne lige, ker bi bila ce
nejša in bolj vzpodbudna za posa
mezne klube. Le-to je poudaril 
predsednik Odreda, z njim pa so 
se strinjali tudi zastopniki Trigla
va in Mladosti iz Kranja. Proletarca 
iz Zagorja ter Ilirije in Krima, 
Ljubljane m Tržiča. Dejali so. da 
bi bila rivaliteta večja, kvaliteta 
Pa boljša. Prav zanimiva je izjava 
zastopnika Mladosti, ki je dejal: 
»Mi smo za enotno ligo. če bo ko
ristila izboljšanju našega nogometa. 
Tudi tedaj smo zanjo, če bi naš klub 
ne imel pogojev, da bi v n jej tek
moval.«

Tretja skupina delegatov se ie iz
rekla za predlog UO NZS, le pod po
gojem, če bi slovenski predstavnik 
prišel direktno v najvišje tekmova
nje. Jasno, da je ob današnjem si
stemu. ko obstajajo še conske lige, 
to nemogoče izvesti in se je pač 
treba podrediti današnjemu sistemu 
tekmovanja v zveznem merilu. Ne
dvomno je želja nas vseli, da bi 
imeli Slovenci svojega predstavni
ka med najboljšimi klubi v državi, 
toda poprej je treba še precej bor
be, da pridobimo potrebno kvali
teto.

Ni bila pa neumestna razprava 
nekaterih, ki so jasno in odločno 
poudarili, da ni izboljšanje našega 
nogometa odvisno samo od ustano
vitve enotne slovenske lige. temveč 
tudi od sistemo-v tekmovanja od 
zgoraj navzdol. Le-ti se spreminjajo 
na ljubo klubom zvezne lige. kj so 
za današnji sistem zgolj iz osebnih 
koristi, predvsem zaradi inozemskih 
turnej. To neizpodbitno drži.

Takšno je bilo gledanje na tem 
posvetu. Stališče delegatov je bilo 
pravzaprav neenotno, upajmo pa. 
da bodo spoznali, da so nameni NZS 
usmerjeni samo v splošno korist no
gometnega športa pri nas. T. B,

»SLOVENIJA-VINO«
IZVOZNO PODJETJE 
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Ne pozabite na našo 
brezalkoholno in osvežujočo pijačo

BREZALKOHOLNAcoeMa
eoclrta

t> s v e z u j ti

M /k. MIZ Nj -1, T 'EeNJ l
Po državnem prvenstvu v namiznem tenisu

¥eč, kol smo pričakovali
Čeprav je imela večina sloven

skih tekmovalcev na letošnjem 
državnem prvenstvu zelo neugoden 
žreb, lahko vendarle ugotovimo 
majhen napredek. Lahko rečemo, 
da smo se za stopnico približali 
ostalim vodilnim republikam v na
miznem tenisu. Zato je uspeh letos 
v Subotici nekoliko večji, kot smo 
pričakovali.

Lani je bilo prvenstvo v Novem 
Sadu, torej so bile razmere za Slo
vence podobne kot letos. V prvem 
razredu pri moških je lani Teran 
prišel med 8 najboljših, letos pa je 
to jonovil Kern. Teran in Žezli na 
sta se uvrstila med 16 najboljših, 
lani samo Tigerman. V drugem raz
redu kaže, da smo Slovenci dobili 
»monopol« na prvo mesto. Že tri le
ta so Slovenci zmagovalci v tej 
skupini: predlanskim Hlebš, lani
Teran, letos pa Mrgole.

Tudi ženske so se slednjič prebi
le v ospredje. Dve igralki med šti
rimi najboljšimi v Jugoslaviji, to 
je res lep uspeli. Lani je samo Po
gačarjeva prišla med prvih osem. 
Pii mladincih ie bilo tokrat podob
no kot lani. Teran v polfinala, Ze- 
zlina med prvo osmorico. Zanimivo 
je pravzaprav to, da že dve leti za
poredoma pride drugi igralec Tri
glava v Tcranovo skupino. Tako ne 
moremo imeti nikdar več kot enega 
v polfinalu. Med mladinkami je bi
la prva Plutova, ki je od štirih Slo
venk edina ostala mladinka. Tudi 
tu je Jernejčičeva že v drugem ko
lu izpadla v borbi s Plutovo. Lani 
slovenski pionirji niso nastopili, le
tos pa je Višnar (Odred) prišel do 
polfinala. Enako pri pionirkah lani 
Slovenke niso nastopile, letos pa 
je Jernejčičeva povečala število

državnih prvenstev Slovencev od 
3 na 4.

Pri moških dvojicah smo letos do
segli eno stapnjo manj. Zezlina in 
Teran sta se uvrstila med prvih 
osem, Kocjan in Podobnik pa sta 
lani prišla do polfinala. Zenske so 
tudi v dvojicah napredovale. Tera- 
nova in Plutova sta odpravili Niko- 
ličevo in Urekovo ter prišli v pol
finale, kjer sta izgubili s Čovičevo 
in Vrzičevo. Lani sta bili Pogačar
jeva in Plutova med štirimi. Pri 
mladinskih dvojicah sta Teran in 
Zezlina prišla v polfinale. Mladinki 
Plutova in Jernejčičeva sta ponovili 
lanski uspeh Teranove in Plutove 
ter osvojili prvo mesto. V disciplini 
mešanih dvojic je bil storjen- velik 
korak naprej. Drugo mesto Tram- 
puševe in Kerna ter tretje Plutove 
in Terana, je veliko več kot uvrsti
tev Pogačarjeve in Podobnika med 
osem najboljših lani.

Točkovanje uspehov prvih osmih 
igralcev iz dvojic (po ključu 10, 7, 
5, 2) nam da naslednji vrstni red: 
1. Partizan 73, 2. Triglav (K) 66.5, 
5. Grafičar (Zagreb) 55, 4. Spartak 
34, 5. do 6. SI»ga (Bgd) in Mladost 
(Zgb) 31. 7. Vojvodina 26.5, 8. Opa
tija 26, 9. Ljubljana 24.

Novi državni prvaki za leto 1956 
so: pionirji: Zupančič (Gr), pionir
ke: Jernejčič (Tr).mladinci: Marko
vič II. (P), mladinke: Plut (Tr), čla
ni: II. razred: Mrgole (Lj), članice: 
Čovič (P), člani — I. razred; Ha- 
rangozo (Sp), dvojice mladinci: 
Markovič [[-Trifunovič (P), dvojice 
mladinke; Teran-Tlut, dvojice čla
nov — I, razred: Harangozo-Gabrič 
(Sp), dvojice članic: Čovič^Vrzič
(P), mešane dvojice: Markovič II- 
Čovič (P).



Najboljši slovenski kolesar v 1. 1956 
je Alojz Bajc, ki se je letos večkrat 

odlično izkazal

@ — Ptuj — Strelska družina 
»Železničar«:, ki je ena najboljših 
v ptujskem okraju, je imela nedav
no svoj občni zbor. Ta organizacija, 
ki šteje 74 aktivnih članov, je or
ganizirala letos mnogo tekmovanj, 
na katerih so njene vrste dosegle 
zelo dobre rezultate, na okrajnem 
prvenstvu pa je prva ekipa te dru
žine osvojila prvo mesto.

@ —Škofja Loka — V čast občin
skega praznika je bila odigrana no
gometna tekma med domačim »Par
tizanom« in kombiniranim moštvom 
Ljubljane. Zmagali so gostje s 3:2 
(1:1). Gostje so bili tehnično boljši, 
domači pa so imeli več zrelih pri
ložnosti zn dosego gola. Za Ljub
ljano so dosegli gole Blaznik, ITac- 
ler in Prelesnik, za domače moštvo 
pa Kržišnik in Sobočan.

— Ljubljana — V čast »Dneva 
JLA« bi moral biti odigran tradicio
nalni nogometni turnir. Ker pa je 
večina moštev odpovedala svojo 
udeležbo, sta se v obeh tekmah sre
čali vojaški enajstorici Borca in 
Udarnika. Prva tekma se je konča
la z rezultatom 0:0, v povratni tek
mi pa je zmagal Borac z 2:0 (0:0).

@ — Novo mesto — Kegljači v 
Novem mestu in okolici so nedavno 
uspešno organizirali dvodnevni te
čaj za vaditelje. Udeležilo se ga je 
22 članov kegljaških klubov in sek
cij na Dolenjskem.

® — Litija — V čast občinskega 
praznika je bil v Litiji minulo ne
deljo tradicionalni nogometni tur
nir. Nastopila so moštva Kamnika, 
Mengša, ljubljanske Svobode in Li
tije. V predtekmovanju je Svoboda 
premagala Litijo s 4:2. Mengeš pa 
le zmagal nad Kamnikom s stre
ljanjem enajstmetrovk. V finalni 
tekmi je enajstorica Mengša pri
pravila Svobodi presenečenje z 
zmago 3:1 (0:1) in tako osvojila pre
hodni pokal.

V namiznoteniškem srečanju za
savske lige je Litija premegala Lo
ke s 5:3.

• — Kranjska gora — Strelska 
družina »Ivan Krivec« je te dni za
ključila tekme z zračno puško. 
Udeležba je bila prav dobra, saj 
je nastopilo 70 članov, mladincev 
in pionirjev.

Velika izenačenost 
v gorenjski ligi

Najmlajši ekipi namiznoteniškega 
turnirja, Jesenice II. in Triglav IV., 
sta zasedli prvi dve mesti na final
nem turnirju gorenjske lige, ki je 
bil preteklo nedeljo v Radovljici. 
Več kot polovica dvobojev se je 
zaključila z rezultati 5:4. To je prav 
gotovo svojevrsten rekord in jasen 
dokaz, kako so bile ekipe med se
boj izenačene. Vrstni red šestili 
ekip, ki so se uvrstile na prvi dve 
mesti v treh skupinah gorenjske li
ge, je naslednji: 1. Jesenice II. 8, 
2. Triglav IV. 8, 3. Triglav II. 4, 4. 
Triglav III. 4, 5. Radovljica 4, 6. 
Škofja Loka 2.

Za zelo dobro pripravljeno tek
movanje so poskrbeli agilni namiz
noteniški igralci radovljiškega 
»Partizana«, ki zaslužijo vso pohva
lo. Prve iri ekipe s tega turnirja so 
si pridobile pravico do sodelovanja 
na polfinalnem turnirju LRS za 
moške ekipe, ki bo februarja 1957 
v Mariboru.

k OiSli2 5i A • l V O

Se nekaj o skupščini Kolesarske zveze Slovenije

Osem sklepov:
Nedavna skupščina Kolesarske 

zveze Slovenije je bila zelo plodna 
in io lahko štejemo med najuspeš
nejše skupščine v zadnjem času. 
Razgibana razprava, različna mne
nja in koristni predlogi so rodili 
tudi primeren uspeh. 'Sprejetih je 
bilo nekaj -pomembnih sklepov, ki 
bodo usmerjali delo kolesarske or
ganizacije v -prihodnjem letu. Teh 
sklepov ni dosti, le osem jih je. 
Niso obširni, so pa tembolj kon
kretni in kažejo, da bo KZS tudi v 
prihodnje ubrala pravo pot za čim 
boljši razvoj slovenskega kolesar
stva. Ustavimo se nekoliko ob njih 
in poglejmo njihovo jedro, kajti 
sklepi so zanimivi in kažejo, da se 
bo na ta način sts-nje v kolesarstvu 
še precej poboljšalo.

Osnovna naloga KZS v letu 1957 
bo vsekakor proslava 70. letnice 
kolesarstva. Za ta namen je že se
stavljen poseben organizacijski od
bor s svojimi komisijami, ki bo pro
slavo čim bolje pripravil, da bo ma
nifestacija kolesarskega športa v 
Sloveniji zares močno odjeknila 
-med našimi ljudmi. Svoj delež bodo 
pač doprinesli tudi posamezni klubi 
in kolesarski aiktiv-i v naši repu
bliki.

KZS ima namen organizirati v 
tem letu tudi etapno dirko z med
narodno udeležbo po cestah Hrvat- 
ske in Slovenije. Glede tega so že 
v dogovorih s Kolesarsko zvezo Hr- 
vat-ske in kaže, da bo do uresni
čitve tega sklepa prišlo, seveda, če 
bodo zagotovljena potrebna finanč
na sredstva.

Tekmovalni program ne bo ome
jen samo na dirke dirkačev — spe
cialistov, mladincev in turistov kot 
doslej, temveč bo razširjen tako, da 
bo zagotovil množično udejstvova
nje naših kolesarjev nasploh v vseh 
kategorijah. Tako bodo lahko tek
movali brez strahu zaradi kakšne 
-močnejše konkurence tudi kolesar
ji z navadnimi kolesi, pač vsi tisti, 
ki jim je kolesarski šport razve
drilo.

In še naprej: že doslej je KZS 
prenesla svoje delo na nekaj ko
misij. To prakso bo uveljavljala 
tudi v bodoče -in bo -dosedanjim ko
misijam pridružila še nekatere no
ve, kot so turistična komisija, šport
na komisija (namesto dosedanje 
tehnične), propagandna in komisija 
za napredek kolesarstva. Dosedanje 
delo po komisijah se je pokazalo 
uspešno, zatorej n; dvoma, da bodo 
komisije opravile svojo delo do
sledno. to Pa samo tedaj, če bodo 
imele resnično močno podporo s 
strani klubov.

Eden najbolj zanimivih sklopov 
pa je tisti, ki govori, naj klubi in 
sestavne organizacije organizirajo 
predavanja za kolesarje o cestno
prometnem redu in cestno-promet- 
nih predpisih. Življenjski je ta 
sklep pač zato. ker vsi vemo. kako 
narašča promet po naših cestah in 
kako so. kolesarji, ki jih v Sloveniji 
ni malo, tesno povezani z. javnim 
prometom. Predavanja in morda tu
di krajši tečaji, vse to bo prineslo 
mnogo koristi kolesarjem samim, 
nič manj pa našemu javnemu pro

metu. Seveda pa ne sinemo izločiti 
pri tem tu-di dirkačev, za katere 
vemo, da se kljub pro-pozicijam 
vsake dirke, ki govorijo, da je tre
ba voziti po cest-no-prometnih pred
pisih, tega ne držijo in jim je tak 
pouk prav ta-ko potreben.

Velik problem predstavlja še ved
no občutno pomanjkanje dirkališča 
v Ljubljani. Zaradi tega precej trpi 
kvalitetni razvoj kolesarstva. Zato 
je skupščina sprejela sklep, da naj 
se upravni odbor in sekretariat KSZ 
še naprej uporno borita za gradnjo 
dirkališča v Ljubljani. Upajmo, da 
bomo to nekoč doživeli, čeprav 
morda še -ne v prihodnjem letu.

Problem zase je pomanjkanje 
trenerjev in inštruktorjev. Zato bo

v oikviru KZS organiziran trener- 
sko-iti-st'ru:ktorsiki tečaj. To pa ni sa
mo naloga KZS, temveč tudi dolž
nost naših klubov, ki naj že sedaj 
premislijo, katere kandidate bodo 
poslali v ta tečaj, da bodo kor-islno 
delali v -klubih za napredek kole
sarstva.

In na koncu še nekaj. Sklenili so 
tudi posvetiti čim več pozornosti 
vzgoji novih kolesarskih (kadrov. 
Delo na široki bazi'z mladino bo 
pač zagotovilo vzporeden dvig kva
litete. Naloga je sicer zahtevna, 
kajti kl-u-bi si bodo morali zagoto
viti tudi finančna sredstva. Z upor
no voljo pa se da marsikaj doseči.

Osem sklepov, osem točk progra
ma dela KZS v prihodnjem letu je 
torej smernica za vse naše kolesar
je in njihove kl-ube. Treba pa je 
naš kolesarski šport, ki je v zad
njih letih dosegel že lep vzpon, še 
močneje podpreti. Ta šport je tre
nutno še precej drag. Zato je prav, 
da bi se z našimi kolesarji tesno 
povezali delovni kolektivi, vodilo 
pa naj jim bo: čim večja množič
nost v kolesarstvu!

Tone Bančič

Športniki v čast Dneva JLA
Ko letos naša Armada praz- 

inuje 15-letnico svojega obsto
ja, so se njenim pripadnikom 
pridružili tudi števini športni 
kolektivi, M z raznimi prire
ditvami, najsibo med seboj 
ali pa s pripadniki JLA, daje
jo poudarka temu pomembne
mu prazniku. V mnogih kra
jih Slovenije so bila organi
zirana razna tekmovanja, ne
katera pa so še v pripravi, 
tako da lahko govorimo o ne
kakšni športni proslavi tega 
praznika.

M W

mmm

LJUBLJANA
Titova cesta 50

V Kranju je atletski klub Trigi.i. 
organiziral prvič orientacijski tek. 
Nastopilo je 6 moških in 1 ženska 
v.rsta. med njimi t-udi pripadniki 
JLA. Proga je bila dolga 4000 me
trov. zmagala pa je 'Vajeniška šola 
s 110 točkami pred smučarji Trigla
va in ekipo JLA, vsaka s 107 točk. 
Tekmovanje je bilo dobro organi
zirano.

Na Vrhniki so bila tekmovanja v 
raznih športnih panogah. V odbojki 
je »Partizan« Vrhnika premagal 
moštvo Garnizije s 3:0, v rokometu 
je Garnizija Vel. Bloke premagala 
Garnizijo Vrhnika z 22:17 (13:11), 
dvoboj v kegljanju med »Partiza
nom« Vrhnika in Garnizijo se je 
končal z rezultatom 306:308, v no
gometu pa je reprezentanca Vrhni
ke premagala Garnizijo 'Vel. Bloke 
s 3:1 (2:1).

Tudi v Škofji Loki so primerno 
počastili DAN JLA. Organizirali so 
patrolni marš pod geslom* Po slav
nih partizanskih poteh«. Nastopilo 
je 8 članskih in 4 mladinske vrste, 
ki so tekmovale v krosu na 1 km, 
v streljanju, v maršu na 14 km (za 
mladi-nce na 9 km). Med člani so 
zmagali Loča-n II s 405 točkami, med 
mladinci pa »Partizan« s 380 točka
mi.

Hokejisti Jesenic so v čast Dne
va JLA povabili v goste Crveno 
zvezdo iz Beograda. V živahni tek
mi so zmagali Jeseničani z 9:1 (5:1, 
4:0. 0:0).

ORGANIZiRA spec alne strokovne razstave in sejme za posa
mezne panoge gospodarstva republiškega, zveznega in medna
rodnega značaja

OPRAVLJA reklamo in propagando za podjetja

IZDELUJE od pro ekta do izvedbe vse vrste propagandnega 
materiala

PRIREJA v svojih prostorih razne kulturne prireditve, revije, ve
sele večere ter športne in druge prireditve

Q Poslužujte se naših uslug!

O Podjetja - prijavite pravočasno svoje sodelovanje! 

O Razstavljajte na naših strokovnih razstavah!

Vsem ipO.htH.itn in o-ltaUin 

te.£esnav'z.gzxjniin oig-aniza.’ 

cijam žečimo v. no.v&m ietu. 

1951 a&iža. uspehov.

saSKMšSj-r: kbbiieb
SEEEEZZ

Tudi v Ljubljani je bilo tekmo
vanje, in sicer med strelci SD Li
tostroj in Vojne pošte 4385. Zmagali 
so predstavniki JLA z 1213:1192. 
Streljali so z zračno puško. Naj
boljši rezultat je dosegel kapetan 
Radjen s 134 krogel.

Ob tej priložnosti pa moramo 
grajati še dogodek, ki meče prav 
temno senco na odnose do JLA. Med 
vojaškimi klubi je vsekakor naj- 
agilnejšj »Borac« v Šentvidu. Le-ta 
vsako leto organizira nogometni 
turnir, letos pa je razširil športno 
tekmovanje še na druge panoge. V 
'rokometu je stvar potekala v re
du, sodelovali so »Partizan« Šent
vid, lanski zmagovalec Odred. Pro- 
tiavionac in Borac, zmagal pa je 
Odred. V odbojki je bilo prav ta
ko. Nastopili so Ilirija (lanski zma
govalec), Ljubljana, Olimpija in 
Borac. Zmagala je Ljubljana. Na 
sporedu je še turnir v namiznem 
tenisu in tekmovanje v kegljanju.

Žalostno pa je. da je sorodni klub 
Udarnik povabil na medsebojni dvo
boj ligaško moštvo košarkarjev 
Olimpije, ki pa je sodelovanje od
klonila. Baje zato. ker Udarnik ni 
enakovreden nasprotnik... Še slab
še je bilo z nogometom. Borac ie 
povabil Savo, Krima. Ilirijo, Ljub
ljano in Udarnika. Vsi civilni klu
bi so svojo udeležbo odpovedali, po 
večini z jalovimi izgovori, pri Kri
mu pa so izjavili, da bi nastopili 
samo pod določenimi pogoji. Tako 
sta se na koncu koncev srečali le 
moštvi Borca in Udarnika, pri če
mer je postal končni zmagovalec 
po dveh tekmah Borac z 2:0 (0:0). 
Da pa bo mera še bolj zvrhana, 
mor . Borae čakati na pokal, ki ga 
hrani lanski zmagovalec Krim. Le
ta pokala še ni izroč-1. kljub urgen
cam. Tako se pač ne utrjujejo ve
zi is športniki-pripadniki JLA .. .1

— e

Naročajte se na
4,poletw
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1 iz mrnrni #G)dDtGA^
Ob 50-letnici telesne vzgoje v Škofji Loki

Še več privlačnosti
v delovni propan »Partizana"

T' 1_
Pregled jugoslovanske ženske atletike v letu 1956

Dne 18. t. m. je Škofja Loka sla- bodami itd. S taborjenji skušamo 
vila svoj občinski praznik in prav napraviti organizacijo privlačnejšo,

1

t. m. je 
občinski

e, da se ob teni spomnimo tudi te- z društvenimi tečaji skušamo rešiti 
esnovgojne dejavnosti v tem k ra- pereče pomanjkanje vodnikov.

1 " ^--------- Viju, zlasti še zato, ker je letos po- Vendar menim, da bi
teklo ravno 50

Malo razveseljivih ugotovit iv
Ob koncu lanske atletske sezone smo ugotovili, da je ženska ki bo obetiia tekačicama liti brž pri- 

atletika v državnem merilu napravila precejšen korak naprej, nesel priključek k medndnidm ell- 
Letošnja ugotovitev pa je čisto drugačna. Ugotoviti moramo ti. Ostale tekmovalke daleč ziHistd- 
tičitno nazadovanje jugoslovanske ženske atletike. Zelo nazorno j a jo. Novi rekordi torej niso ilU 
nam to nazadovanje kažejo povprečki desetoric _ najboljših _ v kalit rš en odraz splošnega nap: 'tika 
zadnjih treh letili. Santo dva povprečka (v metu diska in kopja) te discipline, ampak izključno te
sta letos boljša kot lani, večina ostalih pa za lanskimi precej za- zultat dela in kvalitete dveh odiič- 
ostaja in v nekaterih disciplinah je letošnji povpreček tudi nih pdsaitieztiic. '
slabši od onega pred dvema letoma.

Stamejčičeva 
Še ni rekla zadnje besede

Napačno bi bilo sicer trditi, da 
bilo treba naša ženska atletika ni imela uspe-

ozirditia svetovnih desetericah naj
demo 2 jugoslovanski atletinji, in

let, odkar je bilo v vodnikom, ki so mladinski vzgoji- hov. Posamezne atletinje so se s sicer obe metalki krogle Usenikovo
Škofji Loki ustanovljeno prvo te- telji z najodgovornejšimi nalogami, svojimi odličnimi rezultati uvrstile 
lova d no društvo. dati večjo stimulacijo in več pri- J mednarodno elito in s terni naj-

Leta 1906 je bil 2. februarja v f anja za njihov požrtvovalni trud. boljšim^atle^njann ^smo letosje

prostorih loške čitalnice na Mest- p“ej°spr0stft® Samo za tefov^dbo ter letih. Nedvomno pa ženski atletiki 
nem trgu ustanovni občni zbor dru- £ J r .... ■ •
štva »Sokol«. Komaj dobro leto dni 
kasneje je bil v Škofji Loki usta
novljen v okviru katoliškega pro
svetnega društva tudi telovadni od
sek, ki je leta 1908 nastopil svojo 
pot kot telovadno društvo »Orele. 
Novo obdobje telesnovžgojne de
javnosti v Škofji Loki se je začelo 
po prvi svetovni vojni. Bivši staro
sta »Sokola« Franc Dolenc st., ki je 
starosto val od leta 1920 do 1958, je 
društvu prepustil svoj salon in mi
zarsko delavnico na Štemarjih. Če
prav so bili ti prostori zelo skrom
ni, so v njih začeli živahno vaditi 
vsi oddelki. Leta 1922 je bil otvor- 
jen telovadni dom, ki ga je s pro
stovoljnim delom in velikimi mate
rialnimi dajatvami zgradilo domače 
prebivalstvo. Društvo je dosegalo 
lepe uspehe, tako v vajah na orod
ju, pa tudi v plavanju, atletiki, od
bojki, smučanju in drugih panogah. 
Pod vodstvom neumornega vadite
lja Rudolfa Horvata je škofjeloška 
mladina že pred vojno začela pra
vilno ceniti naravo in pogosto so 
prirejali mladinci izlete v bližnjo 
in daljno okolico, pa tudi na morje 
— vse to kar peš!! Ta progresivna 
vzgoja je pokazala svojo vrednost 
zlasti med narodno-osvobodilno voj
no, ko se je velika večina telovade- 
čega članstva vključila med aktiv
ne borce za svobodo. Pred telovad
nim domom lahko vsak mimoidoči 
prečita na spominski plošči imena 
31 partizano v-telovadce v, ki so da
rovali svoja življenja za svobodo 
narodov Jugoslavije.

Po osvoboditvi je bilo že 50. sep
tembra 19*5 ustanovljeno telovadno 
društvo, iz katerega se je razvil se
danji »Partizan«. Prvemu odboru je 
predsedoval tov. Franc Kalan, dol
ga leta pa je društvo vodil tov. 
Adolf Gerjol. Takoj po vojni je bi
lo treba začeti čisto znova, ker mla
dina ni imela nobenih izkušenj, če
prav je bilo zanimanje za telesne 
vaje ogromno. Vsako leto je dru
štvo priredilo telovadno akademijo, 
s katero je nastopalo ne samo do
ma, ampak tudi po večjih krajih v 
Selški in Poljanski dolini ter ceflo 
v Novem mestu. Zlasti velik na
predek je bil dosežen t vajah na 
orodju, saj so tekmovalci nastopili 
leta 1950 celo na državnem prven
stvu. Razen tega športa goje v dru
štvu tudi plavanje in smučanje, 
kjer sta leta 1955 mladinec in mla
dinka loškega »Partizana« osvojila 
državno prvenstvo v alpskih pano
gah. Največji uspeh pa je društvo 
doseglo lani: mladinke so osvojile 
prvenstvo Slovenije, člani pa v va
jah na orodju (nižji oddelek) na 
republiškem prvenstvu 1. mesto, na 
državnem prvenstvu pa 3. mesto. 
Društvo pa ni uspešno samo v va
jah na orodju, ampak tudi v nogo
metu, kjer si je letos priborilo na
slov prvaka gorenjske lige, dobro 
pa tekmujejo tudi namiznoteniški 
igralci in košarkarji.

Škofjeloški »Partizan« dobiva po 
bogatih in vsestranskih izkušnjah 
danes vse širšo vsebino in stopa iz 
svojih, deloma utesnjenih pravil, v 
našo družbo kot organizacija, ki je 
poklicana, da je v svojem kraju 
nosilec vsega telesno vzgojnega živ
ljenja, ki koristi mladini in našemu 
delovnemu človeku. Naša telovadba 
je danes še vse preveč enostran
ska; doseči moramo, da se bodo 
osnovne vadbe udeleževali vsi pri
padniki »Partizana«, ne pa samo 
tekmovalci. Mnogokrat obstaja vad
ba le iz priprav posameznih oddel
kov za tekme, nastope, akademije 
in slično. Razen tega še ne gojimo 
cele vrste zdravih športov, kot dr
sanja, rokometa, atletike itd. Naš 
»Partizan« še ni dovolj prožen pri 
iskanju pestrih in raznovrstnih oblik 
telesne vadbe, zadovoljujemo se s 
programom republiške in okrajne 
Zveze, ki pa je preobširen. Tudi še 
nismo uspeli pritegniti delavske in 
vajenske mladine, kar bo mogoče 
doseči le z boljšo povezavo s šola
mi, sindikati, pa tudi z gasilci, Svo-
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3 tem nuditi mladini pogoje za 
zdravo vsakodnevno vadbo. A. Č.

manjka širine in to v mnogo večji 
meri kot pri moških. Zakaj je prišlo

in Kotliiškovo.

Odred in Kladivar 
najboljša

V teku na 80 m z ovirami se ie 
Stamejčičeva že povsem približala 
rekorderki Babovičevi, ki se ni pri
pravljala tako kot lani. Da so mož
nosti Stamejčičeve na ovirah še 
precej večje od doseženih 11.5, pri
ča prav ta rezultat, ki je bil dose
žen z »nekompletno« sezono. Bo

že laiii je bil Odred najuspešnejši 
do zastoja in celo do nazadovanja ni med vsemi atletskimi kolektivi po

■“ »H?5! 11• " večja. Zagrebška Mladost ie sedaj redke tekmovalke z lanske lestvice
ki ga je sQ naprec]ovaie in tako smo tudi v

odnos do ženske atletike, ki ji
svečajo mnogo manj pozornosti ]kot izgubila tudi drugo mesto,moSkl- Pr*v •“f™* “srSL1^ est

«. 3. Mladost 745. 4 Crven, ivez- hSČTKič”!? Osb«8ka, "ti btiK
ženske atletike lahko opazimo na

Vsestrana Odredova atletinja Hrvatskem. Tam, kjer je bilo do uvle, m v,«*«,,*-, « --------
Draga Stamejčič je morala ?edavnf. sred‘sče zenske atletike, da 72, 5. Vojvodina 55, 6. Senta 49, kot kaže, lahko kmalu zamenjale
,_4kar velja predvsem za Zagreb le- 7 Varaždin 20.5 8. Dinamo 20, 9. drug0 garnituro, ki sta jo doslej

tos se zdaleč niso dosegli uspehov Maribor 15 10 Branik 8 5 11 Ba- tvorili predvsem Petauerjeva in
iz prejšnjih let. Po dolgih letih se nja Luka 8, 12. ASK ., 13. »Parti- Brijeva Prav velikih perspektiv
je državni prvak preselil iz Hrvat- zan«-Podpeč 6.5, 14. Sarajevo 6, 15. pa tud; pre; omenjene tekmovalke
ske v Slovenijo. Za nas zelo razve- Svoboda 4, 16. »I artizan«-Novo me- nimaj0 in tako bomo najbrž tudi na

letos zaradi poškodb več ted 
nov prekiniti s treningom. 
Kljub temu pa je dosegla dva 
izvrstna rezultata, predvsem 
v skoku v daljino in na 80 m 
z ovirami. To kaže, da Draga 
še ni rekla svoje zadnje be
sede in lahko zlasti v daljini 
od nje še mnogo pričakujemo

seljiva ugotovitev pa je, da je po 
letošnjem letu Slovenija krepko 
prevzela vodilno vlogo v ženski at
letiki.

Jugoslovanske atletinje so letos 
dosegle nove državne rekorde v 
naslednjih disciplinah: 60 m, 800m, 
krogla, disk in kopje. V evropskih

Žalostno stanje v sprintu
Poglejmo si še stanje v posamez- movanjih.

ovirah še naprej odvisni le od prvih 
dveh tekmovalk, ki sta dosegli re
zultate, ki jima omogočajo ugoden 
plasma tudi na mednarodnih tek

nili disciplinah. V tekih na kratke 
proge je stanje dokaj žalostno. V

V skoku v višino preseneča pred
vsem precejšen padec Paničeve, ki

vseh disciplinah sprinta smo slabši se je morala s »prestola« umakniti 
kot lani. Vzrok za nazadovanje je Lepošavičevi. Višina je ena redkih 
deloma popoln odstop nekaterih disciplin, kjer Slovenija precej za- 
odličnih atletinj, kot n. pr. Butje ostaja za ostalimi republikami. V 
in Frankove, dalje slabša forma skoku v daljino smo tudi nazado- 
druge skupine, kar velja zlasti za jsk, kar ni nič _ čudnega, če upo- 
Babovičevo, Stamejčičevo, Knezovo števamo, da se je isto dogodilo s 
in Bajžljevo ter isti rezultati kot tekom na kratke proge, ki je tudi 
lani pri tretji skupini. Pogled na za daljino osnova. Razlika med Sta- 
letošnje deseterice pa nam pove še mejčičevo, ki se je brez posebnega 
nekaj. V prihodnjih letih si ne sme- treninga približala rekordu, in vse- 
mo obetati kaj posebnega v teh di- mi ostalimi, je ogromna. Za Stamej- 
sciiplinali, kajti večina tekmovalk čieevo pa vlada velika izenačenost 
je ali že presegla svoj višek ali pa ob dokaj skromnih rezultatih.oj
mu je že tako blizu, da ni pričako
vati več bistvenega napredka. Od
kriti bo* treba nove tekmovalke, 
sicer bo kvaliteta čez nekaj let naj
brž e še nižja.

Nenehna rivaliteta med »novope
čeno« tekačico na 800 m Knezovo in

Trgovsko podjetje »SVILA« [bivši Urbanc] 

LJUBLJANA, Irubarjeva ulica 1

Tudi v krogli nazadovanje
Kljub dvema odličnima rezultato

ma smo nazadovali celo v metu 
krogle. To samo kaže, da je zaledje 
letos mnogo slabše. Medsebojna 

rekorderko Slamnikovo je letos pri- borba dveh slovenskih metalk je 
nesla lep napredek te discipline, dvignila met krogle na prvo mesto 
vsaj glede vrha. Slamnikova in Kne- med vsemi disciplinami in to je bi- 
zova pa še nista rekli zadnje bese- ja judj edina panoga, s katero je 
de in zato lahko v letu 1957 priča- bila naša ženska atletika zastopana 
kujemo še nadaljnjega napredka, na olimpijskih igrah. Zanimivo je,

da so na prvih treh mestih metalke 
Odreda in Hudobivnikova, ki je ce
lo tretja v državi, ne more zasto
pati svojega kluba v ekipnem tek
movanju. Met diska in kopja sta 
edini disciplini . vsaj majhnim na
predkom. V obeh smo dobili nova 
državna rekorda in tudi sicer je 
večji del tekmovalk napredoval. 
Kljub odlični Kaluševičevi in še trem 
solidnim tekmovalkam pa je met 
kopja vse prej kot dobra discipli
na. Da zadostuje daljina 34 m za 
uvrstitev med 10 najboljših v drža
vi, je nedvomno porazno dejstvo.

Rezultati štafet so slika stanja 
v šprintu. Ponekod lep napredek, 
drugod pa veilik korak nazaj. Za
nimivo je prvo mesto Kladivarja, 
ki ima samo eno odlično sprinter- 
ko. Rezultati skoraj vseh štafet so 
mnogo slabši od teoretičnih možno
sti, saj večina ženskih štafet preda
ja še mnogo slabše kot delajo to 
atleti.

Marko Rožman

želi
vsem

delovnim
ljudem

naše
domovine

srečno
in

uspehov
polno
novo
lefo

1957

m
RAZPIS

za izpraznjeno, stalno mesto trenerja 
Atletske zveze Jugoslavije (»zveznega 
trenerja«). Pogoji: 1. najmanj končana 
srednja šola, 2. diploma atletskega tre
nerja, 3. najmanj štiriletno aktivno tre- 

v nersko delo v klubu ali ustrezajočih
atletskih organizacijah. Prednost imajo 
kandidati — diplomanti višjih in viso
kih šol za telesno vzgojo. Plača po spo
razumu in dogovoru. Ponudbe je poslati 
do 15. januarja 1957 na naslov: Atletska 
zveza Jugoslavije, Beograd, Terazije 35/1.

Smučarski klub ENOTNOST obvešča 
vse svoje tekmovalce, da imajo odslej 
redne tedenske sestanke po disciplinah 
v prostorih kluba, Likozar jeva 8 in sicer: 
tekači vsako sredo ob 18. uri, skakalci 
vsako sredo ob 19. uri, alpski pa vsak 
Četrtek ob 18. uri. Ostalo članstvo bo 
imelo sestanke po potrebi, predvsem 
pred izleti, o čemer boste pravočasno 
obveščeni.

Telovadnica TVD »Partizan« Narodni 
dom je na razpolago tekmovalcem Enot
nosti za predsezonski trening vsak pone
deljek od 16 do 18 ter vsak petek od 
15.30 do 17.30. Poslužujte se te ugodnosti!



Zaščitni
znak * v

je jamstvo za
kvaliieto izdelkov

TOVARNA ŠPORTNEGA ORODJA

„ELAN“
V BEGUNJAH

izdeluje
vse vrste kvalitetnih smuči, od 
navadnih jesenovih otroških, do lep
ljenih tekmovalnih smuči za alpske 

smučarje, skakalce in tekače
Vse »ELANOVE« snmči so izdelane iz 

naravno sušenega lesa!

Deseterice najboljših jugoslovanskih atletinj
V SEZONI 1 9 5 6 Deseterice sestavil Marko Rožman

60 m:
7.6 Sikovec (K)
7.8 Stamejčič (O)
7.9 Eškič (BL)
8.0 Bajželj (O)
8.0 Pristavec (PP)
8.1 Modrič (Var)
8.1 Rajhnolc (Sen)
8.2 Babovič (M)
8.2 Lane (M)
8.2 Knez (O)
8.2 Petauer (K)
8.2 Lubej (Mrb)
8.2 Vobič (B)
8.2 Ugrnov (Sen)
8.2 Unterreiter (Mrb) 
Povpreček:

8.01 (7.88, 7.91)

100 m:

32.3 Sikovec (K)
12.5 Babovič (M)
32.6 Unterreiter (Mrb)
32.6 Grubič (CZ)
12.7 Stamejčič (O)
12.7 Lane (M)
12.7 Rajkov (Voj)
12.8 Knez (O)
12.8 Slamnik (It)
12.9 Bajželj (O) 
Povpreček:

12.66 (12.53, 12.69)

200 m:

25.6 Sikovec (K)
26.1 Babovič (M)
26.2 Stamejčič (O)
26.6 Grubič (CZ)
26.7 Petauer (K)
26.7 Knez (O)
26.8 Lane (M)
26.8 Unterreiter (Mrb)
26.8 Slamnik (K)
26.9 Rajkov (Voj) 
Povpreček:

26.46 (26.25, 26.64)

800 m:

2:13.7 Slamnik (K) 
2:14.7 Knez (O)
2:23.6 Safer (M)
2:24.0 Kovačev (Voj) 
2:25.7 Belaj (K)
2:25.7 Kovač (O)
2:27.1 Tomaša (ASK) 
2:27.3 Grubnič (ASK) 
2:27.5 Rogič (D)
2:30.0 FrankiČ (M) 
Povpreček:

2:23.9 (2:22.7, 2:26.1)

80 m ovire:

11.4 Babovič (M)
11.5 Stamejčič (O)
12.3 Petauer (K)
12.3 Bajželj (O)
12.4 Rajnholc (Sen)
12.5 Zrnjevič (CZ)
12.5 Ostrovška (B)
12.6 Panič (Sen)
12.9 Šušteršič (Sv)
13.0 Stanulovič (Voj) 
Povpreček:

12.35 (12.19, 12.18)

Višina:

156 Leposavič (CZ)
150 Panič (Sen)
150 Jovanovič (CZ) 
150 Stanulovič (Voj) 
148 Matijek (D)
147 Izela (Sar)
146 Kožar (N. m.)
145 Cisar (M)
145 Jug (M)
144 Sima (O) 
Povpreček:

148.1 (150.1, 146.8)

Daljina:

5.61 Stamejčič (O)
5.24 Bajželj (O)
5.23 Grubič (CZ)
5.21 Rajkov (Voj)
5.18 Panič (Sen)
5.14 Rečnik (K)
5.08 škrjanec (O)
5.05 Leposavič (CZ) 
5.02 Stanulovič (Voj) 
Povpreček: 5.18 (5.28,

Krogla:

15.04 Kotlušek (O) 
14.81 Usenik (O)
12.46 Hudobivnik (O)
12.40 Borovec (Var)
12.34 Perovič (Sen) 
11.75 Celešnik (K) 
11.70 Bilič (D)
11.43 Kaluševič (CZ)
11.41 Matej (Voj)
11.35 Nikolič 
Povpreček:

12.47 (12.59, 12.12)

Disk:

47.86 Kotlušek (O) 
46.25 Borovec (Var)

5.24)

43.88 Matej (Voj)
42.86 Celešnik (K)
42.03 Homolja (M)
41.78 Hudobivnik (O)
39.97 Cvijetičanin (CZ)
39.80 Capek (D)
39.00 Mihalj (Voj)
38.74 Usenik (O) 
Povpreček:

42.22 (4.1.61, 40.50)

Kopje:

48.81 Kaluševič (CZ)
42.76 Kotlušek (O)
41.40 Perovič (Sen)
39.33 Koška (Voj)
35.95 Januškovski (M)
35.95 Pristovšek (It)
35.92 Kekič (D)
35.43 škrjanec (O)
34.86 Stamejčič (O)
34.71 Jusetič (Sar) 
Povpreček:

39.54 (38.35, 37.70)

4 X 100 m:

51.3 Kladivar
51.7 Odred
51.9 Mladost
52.0 Crv. zvezda
52.2 Vojvodina
53.6 Senta
53.7 Maribor
53.7 Branik
54.9 Svoboda
55.4 Dinamo

Kratice pomenijo:

K — Kladivar, Celje 
O — Odred, Ljubljana 
BL — Banja Luka 
PP — Partizan, Podpeč 
Var — Varaždin 
Sen — Senta 
M — Mladost, Zagreb 
Mrb — Maribor 
B — Branik, Maribor 
CZ — Crv. zvezda, Beogri 
Voj — Vojvodina, Novi Sz 
ASK — ASK, Split 
D — Dinamo, Zagreb 
Sv — Svoboda, Ljubljana 
Sar — Sarajevo 
N. m. — Partizan,

Novo mesto

Prve prijave za Sas Pavlo
Tudi letos bo na Silvestrovo v Sao 

Paolu tradicionalni polnočni Silvestrov 
tek po mestu. Organizatorji so povabili 
precejšnjo število inozemcev in zaen
krat računajo, da bo razen 250 domači
nov nastopilo 31 inozemcev. Računajo z 
udeležbo naslednjih evropskih tekačev: 
Haikkola (Finska), Johansson (Švedska), 
Schade (Nemčija), Štritof (Jugoslavija), 
Volpi (Italija), Hurtado (Španija) in 
Faria (Portugalska).

V Sovjetski zvezi bodo pričele veljati
v letu 1957 nove norme v kategorizaciji 
atletov. Najvišja kategorija nosi naslov 
mojster športa in za to kategorijo za
htevajo že zelo dobre rezultate. Rezul
tati so prirejeni po dosedanjih storitvah 
ruskih atletov, zato niso povsod enake 
vrednosti v mednarodnem merilu. Oglej
mo si te mojstrske norme: 100 m 10.4, 
200 m 21.1, 400 m 47.0, 800 m 1:48.5, 1500 m 
3:45.0, 5000 m 14:05.0, 10.000 m 26:40.0, 110 m 
ovire 14.2, 400 m ovire 52.0, 3000 m za
preke 8:50.0, višina 200, daljina 7.60, tro
skok 15.50, palica 4.40, krogla 17.00, disk
54.00, kopje 73.00, kladivo 60.00, desetero
boj 6800; ženske: 100 m 11.7, 200 m 24.2, 
400 m 56.0, 800 m 2:09.0, 80 m ovire 11.l, 
višina 165, daljina 6.00, krogla 15.00,. disk
49.00, kopje 51.00, peteroboj 4500. Kot vi
dimo, bi si le redki jugoslovanski atleti 
po letošnjih rezultatih priborili v Sov
jetski zvezi naslov Mojstra športa.

V X. kolu košarkarskega prvenstva 
Italije so bili doseženi naslednji rezul
tati: Simmenlhal : Varese 75:60, Virtus : 
Motomorinl : 64:58, Roma : stella Azzur- 
ra 74:72, Viareggio : Pavia 56:51, Gira :

Reyer 84:59, Cantu : Benelli 82:57. Vrstni 
red: Virtus 16, Simmenlhal 16, Varese 14, 
Roma 14.

Iz raznih športov
Nedavno so dosegli v baseballu rekord

no vsoto za prestop nekega igralca iz 
kluba v klub 37-letni črnec Jackle Ro
binson je prestopil za 30.000 dolarjev od 
Brooklyn Dodgersov k New York Giants. 
Robinson je eden najbolj znanih ameri
ških igralcev in prvi črnec, ki je na- 
nastopal v prvi ligi.

Po sporočilu organizacijskega komiteja 
zimskih olimpijskih iger 1960 v Squaw 
Valieyu se zanimajo tako Rusi kot 
Skandinavci za tekme na bodočih olim
pijskih terenih in želijo tam nastopiti s 
svojimi moštvi leta 1958 ali 1959. Ker bo
do vse naprave dogotovljene do novem
bra 1957, bodo mednarodne tekme na 
olimpijskih terenih verjetno res pri
redili.

V Pragi je rokometna reprezentanca 
CSR premagala Nemčijo s 25:20 (15:12).

V Kopenhagenu je rokometna repre
zentanca Švedske premagala Dansko z 
10:8.

Na prvenstvu Japonske v namiznem 
tenisu svetovni prvaki niso imeli sreče. 
Prvak med posamezniki Ogimura je iz
gubil že v četrtfinalu proti kasnejšemu 
zmagovalcu Tanaki, ki je v finalnem 
srečanju premagal Tsunodo s 3:0. Prav 
tako je Izpadla v četrtfinalu tudi ženska 
svetovna prvakinja Okawa, katero je 
premagala Eguchi, ki je osvojila naslov 
prvakinje z zmago nad VVatanabe.

Nogometna prvenstva 
evropskih držav

ITALIJA — XI. kolo: Fiorentina : Pa
lermo 3:1, Genoa : Internazionale 0:0, 
Juventus : Bologna 3:1, Milan : Lazio 
3:2, Padova : Atalanta 0:0, Roma : Šamp
iona 5:1, Spal : Torino 2:1, Triestina : 
Lanerossi 2:1", Udinese : Napoli 2:1. Vrst
ni red: Milan 16, Fiorentina 15, Inter
nazionale 14, Napol! 12, Sampdoria 12, 
Juventus 12, Roma 12, Triestina 12, Udi
nese 11, Padova 11, Torino 10, Atalanta 
10, Palermo 9, Lazio 9, Spal 9, Bologna 
8, Lanerossi 8, Genoa 8.

ITALIJA — 72, kolo: Bologna : Genoa 
3:1, Internazionale : Fiorentina 2:1. Lane
rossi : Roma 1:0, Lazio : Triestina 2:0, Na
poli : Juventus 1:2, Palermo : Spal 0:0,
Sampdoria : Milan 3:2, Torino : Padova 0:2, 
Atalanta : Udinese prekinjena pri stanju 3:1. 
Vrstni red: Internazionale 16, Milan 16, Fio
rentina 15, Juventus 14, Sampdoria 14, Pa
dova 13, Roma 12, Triestina 12, Napoli 12, 
Lazio 11, Udinese tl, Palermo 10, Bologna 
10, Atalanta 10, Spal 10, Torino 10, Lane
rossi 10, Genoa 8.

ŠVICA — XIII, kolo: Lugano : Chaux 
de Fonds 1:0, Ziirich : Servette 2:4, 
Young Fellows : Basel 0:3, Lausanne : 
Grasshoppers 1:2, Urania : Bellinzona 
3:1, Schaffhausen : Winterthur 1:4,
Young Boys : Chiasso 4:0. Vrstni red: 
Young Boys 23, Chaux de Fonds 20, 
Grasshoppers 18, Urania 16.

ANGLIJA — XXII. kolo: Birmingham : 
Manchester U. 3:1, Blackpool : Bolton 
4:2, Cardiff : Arsenal 2:3, Charlton : 
Aston Villa 0:2, Chelsea : Burnley 2:0, 
Everton : Leeds 2:1, Manchester C. : 
Wolverhampton 2:3, Portsmouth : Nevv- 
castle 2:2, Sunderland : Luton 1:0, Tot- 
tenham : Preston 1:1, West Bromvich : 
Sheffield 1:4. Vrstni red: Manchester U. 
32, Tottenham 29, Blackpool 27, Leeds 28.

FRANCIJA — XV. kolo: Angers : Mar
seille 2:2, Lyon : Sochaux 0:1, Nimes : 
Nice 3:2, Nancy : Rennes 4:0, Monaco : 
Sedan 2:1, Strasbourg : Metz 1:0, Retms : 
Raeing 2:4, Lens : Toulouse 4:1, Valen- 
ciennes : St. Etienne 1:1. Vrstni red: St. 
Etienne 23, Lens 22, Reims 19,

V Oslu sta še dvakrat pomerili repre
zentanci Finske in Norveške v hokeju 
na ledu. V prvi tekmi so zmagali Nor
vežani z 9:4, v drugi pa so bili uspešni 
Finci s 5:3.

Pokal Lausanne je osvojilo domače 
hokejsko moštvo HC Lausanne, ki je 
najprej premagalo moštvo Royal Cana- 
dians z 10:7, potem pa še Ambri-Plotto 
z 11:5. Zadnje mesto je zasedel HC Mi
lano, ki združuje večino najboljših ho
kejistov Italije, saj je ta klub nastal po 
združitvi dveh drugih in sicer Milan-, 
Inter in Diavoll—Rossoneri.

Hokejska reprezentanca švedske Je od
igrala dve tekmi proti izbranim hoke
jistom Finske. Obe srečanji sta se kon
čali z zmago Švedov in sicer s 4:2 in 
8:0.

Rezultati prvenstva Nemčije v hokeju: 
KBIn : Preussen 1:7, Bad Ttilz : Wes- 
sling 4:3, Bad Nauheim : Krefeld 4:3, 
Mannheim : Diisseldorf 7:1, Riessersee : 
Wessiing 11:2.

Svefovni rekord 
von Burena

Na veliki mednarodni kolesarski pri
reditvi v ZUrichu je dosegel Švicar Ar- 
min von Buren svetovni rekord v vožnji 
na 1 km z letečim startom za pokrita 
dirkališča. Kolesar je progo prevozil v 
času 1:01.6. Se nekaj rezultatov: omnij 
sprinterjev: 1. Van Vliet (Niz) 6 točk, 2. 
Plattner (Sv) 10, evropski kriterij: 1. v. 
Buren 3, 2. Bellenger (Fr) 7, modri trak 
Ziiricba (1 ura): 1. Schweizer (Sv) 48.490 
kilometrov.

V šestdnevni kolesarski dirki v Kopen
hagenu je zmagala nizozemsko-luksem- 
burška dvojica Schulte—Gillen z 264 toč-

Avstralci
Ze dolgo ni bilo možno s tolikšno za

nesljivostjo predvideti zmage neke re
prezentance v finalu tekmovanja za Da
visov pokal. Letos bo nastopala Avstra
lija kot popoln favorit. Srečanje med 
ZDA ln Avstralijo bo od 26. do 28. de
cembra v Adelaidi. Domačini smatrajo, 
da bodo tokrat morda zmagali celo s 
5:0. Ameriško moštvo sicer ni tako sla
bo, saj Igrata v njem preizkušena igral
ca Selxas in Flam, pa tudi rezervi Giam- 
malva in Gre en nista najslabša. Toda 
avstralska dvojica Hoad In Rosevvall je 
trenutno brez konkurence. Tudi tretji 
in četrti igralec Cooper in Fraser nista 
mnogo slabša. Tokrat se bodo Ameri- 
kanci torej borili zato, da osvojijo vsaj 
eno točko, medtem ko so se pred nekaj 
leti lahko še enakopravno merili z Av
stralci.

V polfinalu tekmovanja za pokal kralja 
Gustava je teniška reprezentanca Fran
cije premagala Norveško s 4:1. V finalu 
bodo Francozi igrali z zmagovalcem sre
čanja Belgija : Švedska.

Na mednarodnem teniškem prvenstvu Juž. 
Kalifornije je v finalu posameznikov Perua- 
nec Almedo premagal Amerikanca Sheo s 
6:8, 6:3, 6:2, 7:9 in 6:3.

V finalu mednarodnega teniškega tur
nirja v Caracasu je Italijan Sirolla pre
magal Avstralca Roseja s 4:6, 2:6, 12:10, 
6:4 in 6:2. Italijani so zmagali tudi pri 
dvojicah, kjer sta Pietrangeli in Sirolla 
odpravila avstralsko-angleško dvojico 
Rose—Becker a 6:3, 2:6, 6:1 in 6:2.

Teniška zveza ZDA je objavila jakost
ne lestvice svojih igralcev za preteklo 
sezono. Med posamezniki je na prvem

kam! pred parom Terruzzi—Arnold (It. 
—Avstral.) 526 točk, ki je zaostal za 1 
krog.

V Izločilni borbi ameriških boksarjev 
peresne kategorije Carmela Coste in 
Paula Jorgensena se je končala tokrat 
z zmago Coste po točkah. Prva borba 
se je končala neodločeno, v drugi je po 
točkah zmagal Jorgensen In sedaj se Iz
prašujejo, kdo od obeh boksarjev si 
bo priboril pravico do borbe s svetov
nim prvakom Saddlerjem.

Iz raznih športov
Svetovni prvak v zasledovalni vožnji in 

olimpijski zmagovalec cestne dirke, Italijan 
Ercole Baldini, bo že v pričetku prihodnje 
sezone nastopil kot profesionalec. Zaenkrat 
se še ni odločil, za katero znamko bo na
stopal.

Tudi Pariz bo dobil stadion za 100 000 
gledalcev. Pred dvema dnevoma je mestni 
svet sprejel predlog, po katerem bodo začeli 
graditi veliki stadion, ki bo skupno stal pri
bližno 5.260 milijonov frankov.

Olimpijski zmagovalec v maratonskem 
teku Alain Mimoun zapušča atletiko. Upa, 
da bo dobil zaposlitev kot trener ali učitelj 
telesne vzgoje. Pravi, da ima ponudbe iz 
Argentine in Avstralije, vendar bi rad ostal 
v Franciji.

Nemški Športni novinarji so izbrali za 
najboljšega športnika v preteklem letu olim
pijskega zmagovalca v jahanju \Vinklerja. 
Vrstni red najboljših je bil naslednji: 1. Win- 
kler (jahanje) 1.350, 2. Happe (plavanje) 
1.044, 3. Bantz (telovadba) in Stubnick (atle
tika) 498, 5. Haas (atletika) 409.

Avstrijska smučarska zveza je prijavila 
svoje tekmovalce za mednarodne tekme v 
Griedelvvaldu in NVengenu. Nastopili bodo 
smučarji Sailer, Molterer, Hinterseer, Rieder, 
Zimmermann, Hillbrand, Leitner in Schranc 
ter tekmovalke Jaretz, Hofherr, Hochleitner, 
Frandl, Blatil, Klecker, in Mittermeier.

so favoriti
mestu Richardson pred Flamom, Seixa- 
som, Moylanom, Bartzenom in Perryjem. 
Kot najboljša dvojica sta proglašena 
Richardson in Seixas. Med ženskami je 
na prvem mestu Fry pred Gibsonovo in 
Broughovo. Nekoliko presenečenja je 
povzročilo dejstvo, da v lestvicah niso 
upoštevali Savltta, ki je igral ros manj 
kot ostali vendar je dal nekaj zelo dob
rih partij in dosegel tudi pomembne 
zmage.

H©eiwetiIzločen
V Bruslju je bila povratna tekma v 

okviru osmine finala tekmovanja za po
kal evropskih nogometnih prvakov. 
Honved iz Budimpešte je igral z Atle- 
ticom iz Bilbaa neodločeno 3:3 (1:1) Na 
ta način so Madžari izločeni iz tega 
tekmovanja, ker so v prvi tekmi zma
gali Spanci s 3:2. V četrtfinalu bodo na 
sporedu naslednje tekme: Manchester : 
Bilbao, Real : Nice, Fiorentina : Gras
shoppers, Crvena zvezda : Dinamo (Bu
karešta) ali CDNA (Sofija). Po vsej ver
jetnosti bo nasprotnik Crvene zvezde 
CDNA, ki je v prvi tekmi zmagal z 8:1.

Honvcdu so podaljšali dovoljenje za 
igranje v tujini do 30 marca in mad
žarsko moštvo bo v kratkem odpotovalo 
v Južno Ameriko. Drugi madžarski klub 
MTK je zaključil svoje gostovanje po 
Zahodni Evropi in se vrača v domo
vino. Po zadnjih poročilih se bodo vrni
li na Madžarsko vsi igralci z izjemo 
reprezentanta Sandorja,

Mladinska nogometna reprezentanca
Nemčije je v Liegu premagala odgovar
jajoče moštvo Belgije s 3:2 (0:1).

V pokalnem tekmovanju Vzh. Nemčije 
Je zmagalo moštvo Chemie (Halle), ki 
je v odločilnem srečanju premagalo 
Vorwarts iz Beflina z 2:1.

Nogometna reprezentanca Argentine 
je gostovala v Rio de Janeiru in pre
magala izbrano moštvo Brazilije z 2:1 
(0:1). S to zmago na tujem igrišču so 
Argentinci potrdili mnenje mnogih stro
kovnjakov, da so trenutno najmočnejša 
reprezentanca v Južni Ameriki.

Francoski časopis »France Football« je na
pravil med novinarji 16 držav anketo o naj
boljšem nogometašu v letu 1956. Vsak novi
nar je lahko naštel pet igralcev. Vrstni red 
je bil ob koncu naslednji: 1. Nlatthews (Ang) 
47, 2. Di Stefano (Špan) 44, 3. Kopa (Fr) 
33, 4. Puskas (Madž) 32, 5. Jašin (SZ) 19.

Na treningu švicarske smučarske repre
zentance se je precej težko poškodoval eden 
najboljših švicarskih tekmovalcev v smuku 
Willi Forrer.

Še dve zmagi
jugoslovanskih nogometašev

Na svojem gostovanju po Indoneziji 
so Jugoslovani, ki so odšli po olimpij
skih igrah na daljšo turnejo po Aziji, 
odigrali še dve tekmi. V prvi so pre
magali reprezentanco Surabaje z fi:0, v 
drugi pa moštvo Persib v Bandungu s 
6:0.

Ameriški boksar Ramon Fuentes je po 
točkah premagal v Lqs Angelosu bivše
ga svetovnega prvaka welter kategorije 
Kubanca Kida Gavilana.

Na tradicionalni skakalni turneji ob 
koncu decembra in začetku januarja po 
Nemčiji in Avstriji, bodo letos nastopili 
skakalci številnih držav. Za enkrat so 
svojo udeležbo že potrdili Norvežani, 
Poljaki, Finci, Rusi in Avstrijci In pred
stavniki obeh Nemčij. Razpored je 
naslednji: 29. december Oberstdorf, 30. 
december Innsbruck, 1. januar Garmisch- 
Partenkirchen, 6, januar Bischofshofen.

Med 3222 udeleženci »Poletu vegu« nagrad
nega natečaja z odrezkom št. 19 ima 11 pra
vilnih rešitev Pertot Ivan- Ljubljana, Pre
šernova 22 in prejme 10.000 din.

Pravilne rešitve odrezka št. 19
1. Ljubljana : Zcljezničar (I. pol.) »
2. Ljubljana • Žcljezničar (k. rez) 1
3. Crv. zvezda : Fcrencvaros neodigrana
4. Fiorentina s Palermo 1
5. Genoa : Internazionale s
6. Juventus : Bologna 1
7. Milan ; Lazio 1
8. Padova : Atalanta x
9. Roma : Sampdoria 1
10. Spal : Torino l

11. Triestina : Lanerossi 1
12, Udinese : Napoli 1

OPOMBA: 1, prijateljska nogometna
tekma v Gelsenkirchenu, 2.-8, italijan
ska I. nogometna liga, 9.—12. I. angleška 
nogometna liga.

LEI«) XII

Štev. 51
hi 1

Poletov nagradni natečaj
OUHKZEK Ji 21

1. Schalke 04 : Crv. zvezda

Poden naslov pošiljatelja: 
Priimek:

2. Fiorentina : Triestina

3. Milan : Genova

4. Padova : Lazit

5. Roma : Napol*
Imej

6. Sampdoria t Bologna *

7. Torino : Atalanta

8. Udinese : Inter K rnfj

9. Birmingham : Burnley

10. Cardiff : Sunderland

CUiea in hišnn številka,
11. Everton : VVoolverhampton

12. Tottenham : Bolton

Mnogo dogodkov
na hokelsklh stadionih



Košarka navdušuje mladino - Fužinar iz Raven
težave in problemi pa rastejo... nov' član zvezne lige

(Nadaljevanje s 1. strani)
KAKŠNO DELO ČAKA 

NOVI ODBOR KZS?
Pred novim odborom KZS stoji 

felrka odgovornost. Predstavnik 
1] je na skupščini priznal, da je 

idšarka v Sloveniji pravzaprav na 
Irvem mestu v državi. To je lepo 
Sriznanje, predvsem našim klubom

odbor KZS bo moral posvetiti vso 
pozornost vzgoji novega strokovne
ga kadra, popularizaciji ženske ko
šarke in utrditvi notranje discipli
ne. Slišali smo več predlogov kaj 
lahko storimo za popularizacijo ko
šarke na deželi. Želimo več strokov
nih predavanj, kvalitetnih srečanj, 
koristnih sestankov in smotrnega 
dela z našo mladino. Prav je pove-

pa tudi 'forumu KZS. Preteklost dal predstavnik Športne zveze Slo
je pokazala, da prav kvaliteta za- venije, tov. Srpan, ki je poudaril, 
hteva nekatere spremembe v nači- da moramo predvsem misliti na mo- 
hu tekmovanja, o čemer so delegati rami lik košarkarja in šele nato na
Več ur živahno razpravljali. Čeprav 
80 se delegati sporazumeli za enot
no, kvalitetno slovensko ligo, smo 
Vendarle mnenja, da so o tem le 
enostransko premišljevali, saj je 
vsem znano, kakšna je danes smer
nica Športne zveze Slovenije, ki 
škrbi ne samo za kvaliteto, ampak 
tudi za moralno in materialno plat 
Svojega članstva. Če je pač skup
ščina tako sklenila in če bodo klubi 
izpolnjevali svoje naloge, kakor so 
obljubili, potem naj ostane pri teh 
sklepih. Vendar to ni bistvena na
loga, ki čaka novi odbor KZS. Mi
sliti moramo na popularizacijo ko
šarke tudi v tistih predelili, kjer 
je še ne poznajo, ali pa tam kjer 
jo igrajo, pa naš najvišji košar
karski forum stoji ob strani. Bodoči

Partizan ali CVKS?
Beograd, 23. dec. V počastitev JLA so 

hokejisti Partizana iz Beograda organi
zirali mednarodni hokejski turnir, na 
katerem so sodelovali razen Partizana in 
Črve ne zvezde še Ferenzvaros iz Budim
pešte in CVKS, moštvo poljske Armade. 
Doslej so bile odigrane nekatere tekme, 
ki so le delno zadovoljile številne gle
dalce. Partizan je najprej nastopil proti 
Ferenzvarosu in zmagal s 6:2 (3:2, 2:0, 
1:0). V naslednji tekmi pa je moštvo 
poljske Armade CVKS premagalo Crve- 
no zvezdo z 22:0 (8:0, 10:0, 4:0). Poljski 
hokejisti so pokazali pravo ekshebicijo 
in dosegli toliko golov, kolikor so jih 
hoteli. V nadaljevanju ttirnirja je danes 
Ferenzvaros premagal Crveno zvezdo z 
12:6 (3:1, 3:0, 6:5). V času našega poroča
nja pa igrata za osvojitev prvega mesta 
Partizan in CVKS.

njegov kvalitetni razvoj.

Skupščina je sprejela vrsto po
membnih sklepov, ki niso nič dru
gega kakor naravna posledica za
htev naše športne dejavnosti, tudi 
košarkarskega razvoja, kar so de
legati sprejeli z velikim odobrava
njem. Novemu odboru znova pred
seduje tov. Benedičič, ki je za za
ključek skupščine s tehtnimi bese
dami opozoril delegate posameznih 
klubov, kaj morajo storiti če hoče
jo, da bo košarka dosegla še večje 
uspehe kot doslej.

L. M.

Odredovi boksarji
y Pisllu nimajo sreče

PULA : ODRED 14:4

Pulj, 23. dec. Odred je danes gostoval 
s svojimi boksarji v prijateljskem dvo
boju proti Puli in ta nastop je znova 
dokazal, da Odred v tem kraju v ringu 
nima sreče. Domača ekipa ga je namreč 
premagala z visokim rezultatom 14:4. 
Zanimanje za nastop, ki je bil danes 
dopoldne, ni bilo veliko, saj se je gle
dalcev zbralo le okrog 300. Vendar se je 
najbrž marsikdo uračunal, ker je bilo 
srečanje zelo razburljivo, čeprav ne na 
visoki kvalitetni ravni. Posebno dobre 
so bile borbe v težjih kategorijah, kjer 
so boksarji pokazali dobro tehniko in 
odlično borbenost. To pot moramo po
udariti, da so sodniki Rajkovič in Goj
kovič iz Pulja ter Remec iz Ljubljane 
opravili svojo nalogo zadovoljivo, kar 
tu ni bil običaj. Morda bi očitali Rajko
viču nekoliko pristransko sojenje v pol- 
vvelter kategoriji, kjer je po našem mne
nju nepravilno diskvalificiral Odredovca 
L. Slaviča.

Zanimivo je, da je tokrat izgubil bor
bo po točkah najboljši slovenski boksar 
Bitenc, ki pa ni bil Banovcu iz Pulja 
kos. Najlepša borba dneva je bila med 
Garvasom in Piazo. Oba boksarja sta 
vodila ves čas borbo odprto in sta gle
dalce večkrat spravila na noge. Dve 
borbi sta se končali s k. o., od katerih 
je ena pripadla v korist domačim, druga 
pa v korist Odredu.

Rezultati: bantam Tivadar : Užila 0:2 
p. t., perolahka Mencej : Ristič 2:0 p. t., 
lahka Lazar : Zmak 0:2 t. k. o., polwel- 
ter Aleksič : Cauta 2:0 k. o., Slavič L. : 
Berbakov 0:2, welter Bitenc : Banovec 
0:2 p. t., polsrednja Garvas : Piaza 0:2 
p. t., Kobal : Miloš 0:2 p. t., poltežka 
Sefer : Jelčič 0:2 k. o. Cencič

5 LET plodnega dela
cel|sl<ih plavalcev

Celje, 23. dec. Ob krepkem naletavanju 
snega in prvem smučarskem veselju celjskih 
pionirjev v letošnji sezoni so današnjo ne
deljo izkoristili celjski plavalci za obračun 
svojega dela. Pri tem so obhajali svoje
vrsten jubilej: petletnico ustanovitve svojega 
kluba in prav toliko let vztrajnega in upor
nega dela pod najtežjimi pogoji. Res je, da 
ne moremo še govoriti o kvalitetnih stori
tvah celjskih plavalcev, čeprav iz leta v leto 
izboljšujejo celjske rekorde in so v letošnjem 
letu pokazali precejšen napredek r vvater-

Krallee
iz namiznega tenisa

V začetku januarja bo v Opatiji zvezni 
namiznoteniški turnir, ki bo obenem pregled 
sposobnosti naših reprezentantov za svetovno 
prvenstvo. Na tem turnirju bo prvič uve
deno tekmovanje republiških moštev za »Po
kal Iiarangoza in Dolinarja«.

Z vezni kapetan Vajlcr je določil kandi
date za svetovno prvenstvo, ki bo od 6. do 
30. marca v Stockholmu. Med 13 člani je 
tudi igralec Triglava Teran, pri ženskah pa 
so upoštevane Slovenke Plutova, Teranova in 
Pogačarjeva.

Za mednarodno proenstoo Bukarešte v 
namiznem tenisu, ki bo od 10. do 13. ja
nuarja, je bila določena jugoslovanska repre
zentanca, v kateri sta tudi Slovenki Tera
nova in Plutova.

Rezultati namiznoteniških igralcev Odre
da, ki so gostovali v Avstriji in Nemčiji. 
Moški: Odred : ESV Innsbruck 5:4, Odred : 
PSV Kolu 9:0, Odred : AT V Goilcnkirchcn 
5:3, ženske: Odred : ESV Innsbruck 0:3 in 
3:2, Odred : PSV Kfcln 1:4, Odred : ATV 
Geilenkirchen 1:4.

Konec decembra bo v Kopru ustanovna 
skupščina namiznoteniške podzveze za Ko
prsko, v januarju pa v Idriji skupščina pod
zveze za Goriško. Namizni tenis igrajo sedaj 
v številnih krajih Primorske, med drugim 
v Izoli, Portorožu, Vipavi, Ajdovščini, Se
žani, Postojni, Ilir. Bistrici in še nekaterih 
krajih.

Po državnem prvenstvu o Subotici in pr- 
▼cnstu Primorske se je stanje v točkovanju 
za jakostne lestvice LRS nekoliko spreme
nilo Moški-A: Kern 20, Teran 19, Tomažič 
15. Kocjan In Mrgole lt, Petrovič 8, Stana 
In Česen 7, Podobnik 6. Zenske: Plut 39, 
Trampuš 30, Teran 25, Pogačar I. 13. Mla
dinci: Teran 47, Zezlina 26, Kovačič in Ko- 
ftenjšek po 12. Uladinke: Plut 63, Jerncjšič 
Bt, V>nČe 4%

Ljubljana, 23. dec. Včeraj popoldne je 
bila v Ljubljani povratna kvalifikacijska 
tekma za vstop v zvezno odbojkarsko 
ligo med Fužinarjem iz Raven, pred
stavnikom Slovenije, in Elektrostrojem, 
predstavnikom RH. Kakor je znano, je v 
prvi tekmi prejšnjo nedeljo v Zagrebu 
zmagal Fužinar z rezultatom 3:1 in si 
tako skorajda zagotovil mesto med člani 
zvezne odbojkarske lige v prihodnji se
zoni. Po pričakovanju je tudi tokrat 
zmagalo moštvo Fužinarja in tako pre
jelo legitimacijo za pravico sodelovanja 
v zvezni ligi. Tekma ni bila zanimiva, 
vendar je Fužinar brez posebnih težav 
zmagal s 3:0 (17:15, 15:11, 15:7). Tako je 
Slovenija dobila mimo Branika še enega 
člana v zvezni moški ligi, kar pomeni 
lep uspeh ne samo za odbojkarje iz Ra
ven ,ampak tudi- za vso slovensko od
bojko.

Mednarodni turnir v odbojki
Beograd, 23. dec. — V počastitev 

dneva JLA so itneli v Beogradu tu
di zanimiv odbojkarski turnir za 
moške in ženske. Fri moških je naj
prej Partizan premagal reprezen
tanco Beograda s 3:0 (15:3, 15:6, 
15:2), nato pa je ženska ekipa iz 
Romunije »Stinta« premagala beo

grajsko Crveno zvezdo s 3:0. Za 
Romunke lahko trdimo, da so bile 
popolen gospodar na igrišču. V na
daljevanju tega turnirja pa je da
nes romunska ekipa premagala eki
po državnega prvaka, Partizana s 
3:1 (15:9, 15:10, 13:15, 15:6), Crvena 
zvezda pa reprezentanco Beograda 
s 3:2 (15:4, 9:15, 14:16, 16:14, 15:6). 
Pri moških pa je v finalu Železničar 
premagal Partizana s 3:0 (18:16, 
15:10, 16:14).

Tekme pionirjev v Kamniku
Kamnik, 23. dec. V čast »Dneva 

JLA« je včeraj in danes tekmovalo 
nad 70 pionirjev, pripadnikov »Par
tizana«, v prostih vajah in vajah 
na orodju. Opazili smo, da »Parti
zan« Kamnik posveča precej pozor
nosti telesni vzgoji najmlajših, ki 
so se po uspehu razvrstili takole: 
mlajši pionirji — Zore in Debeljak, 
starejši pionirji — Novak, mlajše 
pionirke — Nušič, starejše pionir
ke — Kac.

Tretji beograjski klub BSK je nastopil T 
Karlsruhe proti istoimenskemu klubu in zma
gal z 2:1.

Hod poraz Fereozvarosa

polu s tem, da so se uvrstili v prvo sloven
sko ligo. Kljub temu pa smo lahko izredno 
ponosni na ta državni in čvrsti športni ko
lektiv, ki šteje nad 200 članov. Vzgojili so 
lastni sodniški in instruktorski kader, orga
nizirano vodili priprave svojega članstva za 
nastope v bazenih izven Celja, izkazali pa 
so se tudi na različnih tekmovanjih — skra
tka, PK Neptun predstavlja s svojim obsto
jem in aktivnim delom edinstveni primer, 
če upoštevamo, da še danes nima osnovnega 
pogoja — plavalnega bazena. Razumljivo je 
bilo veselje članstva ob razpravi zastopni
kov oblasti in družbenih organizacij, ko so 
slišali, da bodo v letu 1957 le prišli do pre
potrebne športne naprave in s tem do po
goja za bolj sistematično delo. Buldožerji so 
že pričeli z delom, pa tudi prve lopate pro
stovoljcev so že zapele na mestu, kjer bo 
novi bazen.

V Radovljici je živahno
V zadnjem času je športno življenje 

v Radovljici precej razgibano. Pred 
kratkim je bil v Radovljici orientacijski 
tek, ki so se ga udeležili taborniki, strel
ci, pripadniki JLA in »Partizana«, člani 
SD Prešeren, ZB itd. Tako pri članih 
kot med mladinci so zmagali pripadniki 
»Partizana«,

Namiznoteniške igralce iz Radovljice 
je dober plasma v gorenjski ligi še bolj 
podžgal k intenzivnemu delu. Za 29. no
vember so izvedli uspel lokalni turnir. 
Zal pa pomanjkanje prostorov otežkoča 
delo marljivim igralcem.

Članstvo partizanskega društva se res
no pripravlja za telovadno akademijo, 
ki bo v mesecu februarju. Delo v dru
štvu bo zlasti poživil canvas, ki bo še 
ta mesec izgotovljen in ga bodo upo
rabljali tako telovadci kot skakalci PK 
Prešeren.

Namizni tenis v Ribnici
Ribnica, 23. dec V organizaciji Okrajne 

zveze »Partizana« Kočevje je bil v Ribnici 
danes namiznoteniški turnir v proslavo »Dne
va JLA«. Igrali so za pokal Garnizona iz 
Ribnice. Nastopilo je 6 ekip, ter 64 posa
mezniki, Vrstni red: »Partizan«, Kočevje,
Garnizon Ribnica, »Partizan« Sodražici, 
»Partizan« Dobrepolje. Do poročila je bil 
znan samo en finalist, med posamezniki — 
tov. Obranovič, medtem ko še igrata polfi
nalno srečanje Turk in Fine. Prehodni po
kal je predal ekipi »Partizana« Kočevje ko
mandant polka iz Ribnice, ostali pa so spre
jeli diplome Okrajne zveze. Nogometni turnir 
je zaradi visokega snega odpadel. At ko

Radnički : Ferenzvaros 6:2 (4:0)
Beograd, 23. dec. — Pred 12.000 

gledalci je Radnički z izredno lepo 
in koristno igro zasluženo prema
gal renomiranega nasprotnika. Že 
takoj v začetku so domači napadal
ci navalili z vso silo na vrata gostov 
in dosegli 3 gole v prvih 16 min. 
igre. Pohvaliti pa moramo tudi 
obrambo Radničkega, ki je onemo
gočila sicer lepo zamišljene akcije 
madžarskih napadalcev. Tudi v na
daljevanju igre so bili domačini 
boljši in so zasluženo premagali 
Madžare. Domačini so igrali izred
no borbeno. Najboljši so bili Ristič, 
Cokič in Prlinčevič. Gostje niso 
igrali slabo in tudi vratar ne nosi 
krivde za prejete gole. Prav gotovo 
pa nosijo največjo krivdo za tolik
šen poraz branilci, ki niso v celoti 
izpolnili svoje naloge.

Nogometno prvenstvo Anglije
ANGLIJA — 23. kolo: Arsenal : Birming

ham 4:0, Burnlcy : Cardiff 6:2, Luton : 
Charlton 4:2, Nevvcastlc : Suuderland 6:2, 
Wolverhampton : Blackpool 4:1, ostale tek
me so bile odložene zaradi megle. Vrstni red: 
Manchester U. 32, Totteuham 29, Blackpool 
27, Wolverhampton 27, Arsenal 27, Leeds 26, 
Birmingham 25, Bolton 25, Buruley 25, Pre- 
ston 24, West Bronvvich 22, Luton 21, Aston 
Villa 20, Chelsea 20, Everton 20, Newcastle 
20, Sheffield 18, Manchester C. 18, Cardiff 
17, Portsmouth 14, Sunderland 13, Charl
ton 10.

Nogometaši Crv. zvezde so svojo turnejo 
po Zah. Evropi začeli včeraj v Kaiserslau- 
ternu, kjer so izgubili proti vodilni enajsto« 
rici jugozahodne lige l, FC Kaiserslautern 
z 2:3 (0:3). Poraz Crv. zvezde ne ustreza do
godkom na terenu, saj so bili Jugoslovani 
boljši nasprotnik in so imeli več možnosti 
za dosego golov.

Se dva mednarodna rezultata: Honved: :

Werder (Bremen) 4:1, Schalke : Dukla (biv
ša UDA Praga) 1:0.

Nemčija : Belgija 4:1 (2:1)
Danes sta se v Kolhu pomerili nogometni 

reprezentanci Nemčije in Belgije. Na težkem 
terenu, ki je nekoliko bolj ustrezal lažjim 
in manjšim domačinom, so Nemci slavili za
služeno visoko zmago. Morda je današnja 
zmaga znak za preporod nemškega nogome
ta, predvsem zato, ker so tokrat nastopili z 
zelo pomlajenim moštvom. Tekmi je priso
stvovalo 66.000 gledalcev.

Princ Charles kot nogometaš
Londonski časopis Daily Express je ne

davno poročal o prvem nastopu princa 
Charlesa v nogometnem dresu. V črni 
limuzini so prestolonaslednika pripeljali 
na igrišče, kjer je bila že v teku tekma 
dveh dijaških moštev. Učitelj, ki se je 
udejstvoval kot sodnik, je prekinil tek
mo in princa so uvrstili v eno od mo
štev. Ze po nekaj minutah je prišlo do 
manjšega pretepa in majhen deček je 
pritekel k sodniku. »Princ Charles je 
napravil prekršek, morate ga izključiti.« 
Učitelj je le pomiril razburkane duhove 
in privedel tekmo do konca. Charles ni 
padel niti enkrat na tla. Njegovi na
sprotniki so namreč spoznali, da se 
princa ne sme odrivati, še manj pa me
tati ob tla.

ZMAGA HBVAT0V
(Nadaljevanje s L strani)
be na roki. Na kegljišču je zavla
dala napetost...

TRIJE LUČAJI SO ODLOČILI
Vse je bilo odvisno od našega ru

tiniranega »Matota«-Martelanca. Ali 
mu bo uspelo? Dobro mu je stekla 
krogla. Odmetal je 200 lučajev in 
dosegel solidno znamko 883. S tem 
pa tildi priboril slovenski ekipi nov 
moštveni državni rekord. Toda le za 
kratek čas! Za njim je bil na vrsti 
še Smoljanovič, ki bi moral doseči 
samo razliko 190 kegljev in na de 
Slovencev bi bile pokopane. To se 
je zgodilo, čeprav vse do zadnjih 
treh lučajev slika ni bila jasna.

zentanca ni bila najbolj posrečeno 
izbrana. Manjkali so znani tekmo
valci Starc, Dominko M. Ambrožič 
in Kobal, ki bi verjetno s svojo ru
tino dosegli boljši rezultat za Slo
venijo. To pa nič ne de. Verjetno 
se bodo lahko pokazali drugič. Ca 
pa pogledamo na današnji dan tek
movanja najboljših kegljačev vseh 
štirih republik, lahko rečemo, da 
nam bodo te borbe ostale še dolgo 
v spominu. Zanimivo je tudi to, da 
je današnje tekmovanje snemala 
tudi ekipa »Filmskih novosti« za 
tednik.

KONČNt REZULTATI CETVEROBOJA 

Rezultati: t. Ilrvatska 5/99 (Beluhan 978,
Smoljanovič pa je dosegel 863 keg- Dobrilovič S51, Lukas 843, Hladnik 879,
Ijev, s tem priboril zmago Hrvatski 
in Hrvatje so dosegli nov ekipni 
državni rekord. Le za 9 kegljev so 
premagali Slovence ... ' 

Reprezentanci Srbije in BiH sta 
za Slovenijo in Ilrvatsko močno za
ostali. Reprezentanca BiH pa je bila 
vseeno boljša od Srbije.

Ce pogledamo povprečne rezulta
te hrvatsikih in slovenskih keglja
čev. lahko vidimo, da naša repre-

Sneg jih ni zadržal

geljšek 883, Smoljanovič 865);2. Slouenija 5ID 
(MartioSek 827, Stržaj 890, Podkrižnik 817, 
Vanovšek 864, Likovnik 909, Martelanc 883). 
7. BiH im (Kovač 766, D. Juričcvie 841, 
Brajie 823, Zečevič 802, Maksimovič 788, t. 
Juričevič 817), i. Srbija 4775 (Ostojič 755, 
Klarič 815, Kračun 790, Somom 790, Borovid 
796, Buneta 850). Tone Bandi

Ali ste že poravnali
naročnino?

Ljubljana, 23. decembra. Razen 
drugih športnikov, ki so s svojimi 
prireditvami počastili Dan JLA, so 
tudi avtomobilisti in motoristi orga
nizirali v počastitev 15-letnice JLA 
svojo tradicionalno patruljno vož
njo. Tekmovanje je organizirala 
Ljudska tehnika iz Ljubljane s po
močjo AMD »Zdravko Vrhunc« in 
»Ljubljana« ter strelskega odbora 
Ljubljane.

Ko je včeraj popoldne začel pa
dati sneg, skoraj nismo računali na 
to prireditev. Toda avtomobilisti in 
motoristi so pokazali svojo žilavost 
in so se točno pojavili na startu v 
Parmovi ulici. Čakala jih je glede 
na zasneženo cesto dokaj težatma 
naloga, pa tudi strelci so morali do
prinesti svoje. Bili smo prijetno 
presenečeni. Med strelci smo zagle
dali na startu tudi naše znane slo
venske jn državne ireprezentante 
Joža, Vrbinca in Remsa, ki so se 
hoteli prav tako pomeriti v svojem 
znanju. Startalo je 6 ekip, med nji
mi štiri od AMD »Ljubljana«, ena 
od AMD »Zdravko Vrhunc«, ena pa 
meddruštvena. Nastopilo je torej 18 
tekmovalcev, ki so morali prevoziti 
41 km dolgo progo od Ljubl jane do 
Tacna, Šmartna pod šmarno goro, 
Vodic, Smol edinka, Vikerč ter mimo 
Tacna naza j . v Ljubljano v točno

določenem času. Pri tem so vsi voz
niki motornih vozil privozili na cilj 
brez kazenskih točk. Zatorej so v 
nemali meri odločali tudi rezultati 
strelcev. Ker si je AMD »Zdravko 
Vrhunci zagotovilo najboljšo strel
sko ekipo v sestavi Jež-Vrbinc- 
Rems in -ker so bili tudi šoferji 
»na mestu«, je le-ta ekipa preprič- Nastopno je nad 
Ijivo zmagala in osvojila z velikim pomerili v devi

NAMIZNI TENIS

Pr,reditelj najuspešnejši
Ljubljana, 23. dec. Včeraj ln danes ja 

NTK Odred priredil II. republiški na
miznoteniški turnir za člane ln članice.

50 udeležencev, ki so se 
devetih disciplinah. Največ

naskokom prvo mesto. Naj omenimo prvih 
še malo zanimivost: strelci te ekipe 
so dosegli enako število krogov kot 
je ekipa dosegla ob koncu točk, to 
je 71. ZanimHo pa je tudi to, da je 
najboljši vozač inž. Vidmar Stane 
kot edini tekmovalec dobil eno ka
zensko točko.

Ta prireditev je bila dobro or
ganizirana, za kar gre zasluga 
marljivim funkcionarjem AMD 
»Zdratdco Vrhunc« in »Ljubljana«.

Rezultati: 1. »Zdravko Vrhunc«
(Kramar-Jež, Saksida-Vrbinc, Srp- 
čič-Rems) 71 točk, 2. Ljubija.na-Po- 
liane (Kran jc Mimi-Grm, Vrhove J., 
Kranjc F.) 38, 3. Ljubljana H. (To
mažič, Avbelj, Verovšek) 29. 4. med
društvena ekipa (Cirman-Kos, Ču
den Sl.. Majer) 26, 5. Ljubljana TSŠ 
(Oblaik-Primc, Mislej F.-Mislej V., 
Levičar) 26, 6. Ljubljana I. (Simčič- 
Blatnik, čuden Edo, inž. Vidmar- 
Štritof) 16. Tone Bančič

mest je osvojil prireditelj Odred.
Rezultati — ekipno: moški: Triglav : 

Jesenice 5:2, Odred : Ljubljana 5:1. Od
red : Triglav 5:3. Zenske: Triglav : Ljub
ljana 3:1, Odred : Triglav 3:0, Odred I 
Triglav 3:2.

Dvojice: mešane: Pogačar—Podobnik I 
Trampuž—Kern 2:0, Plut—Teran : Poga
čar—Tomažič 2:0, Pogačar—Podobnik ! 
Plut—Teran 2:1. Zenske: Plut— Teran I 
Pogačar—Errath 2:1, moški: Tomažič—
Kern : Teran—Zezlina 2:0, Podobnik— 
Tigerman : Petrovič—Česen 2:1, Podob
nik—'Tigerman : Tomažič—Kern 2:1.

Posamezno — moški A: Tomažič : Koc
jan 3:0, Petrovič : Uranič 3:0, Tiger
man ; Kern 3:0, Zezlina : Podobnik 3:0. 
Tomažič : Petrovič 3:2. Zenske: Tram
puž : Errath 3:0, Plut : Pogačar I 3:1, 
Trampuž : Plut 3:0. Moški B: Jambrek : 
Lajevic 2:0. Zadnji rezultati: Tigerman ? 
Zezlina 3:1. Pri kadetih je zmagal Kern, 
ki je v finalu odpravil Jambreka 2:0.


